
معاون پرستاری وزارت بهداشــت از اقدامات انجام 
شده جهت آغاز پرداخت مطالبات پرستاران به دنبال 
دستور رییس جمهور و پیگیری وزیر بهداشت خبر داد 
و جزییات آن را توضیح داد. عباس عبادی در گفت وگو 
با ایســنا، ضمن اعلام این خبر، گفت: بنابر اظهارات 
رئیس جمهور و وزیر بهداشــت، دو برنامه »پرداخت 
معوقات کارکنان نظام ســلامت به ویژه پرستاران« 
و »رســیدگی به وضعیــت دارو« جــزو اولویت ها و 
برنامه های وزارت بهداشت در نظر گرفته  شده است. 
برنامه های »پرداخت معوقــات« و »افزایش ضریب 
ریالی اضافه کار« به عنوان برنامه های فوری مرتبط با 
گروه شغلی پرستاران تعریف شده و مابقی موارد مرتبط 
آنها در لایحه »حمایت مادی و معنوی گروه پرستاری« 

مورد بررسی قرار می گیرد. وی درباره پرداخت معوقات 
پرستاران توضیح داد: براســاس اولویت های وزارت 
بهداشت، چالش ها و مســائل مربوط به گروه شغلی 
پرستاران در جلســات هیات دولت مورد بررسی قرار  
گرفته  اســت. فرایند پرداخت معوقات پرستاران که 
یکی از مسائل آنها به حساب می آید از چند روز گذشته 
آغاز شده و پیش بینی ها بیانگر این است که پرداخت 
مطالبات این گروه شغلی، حداکثر تا ۳ هفته آینده به 
پایان می رسد. اعتبار مورد نیاز را محاسبه و به دولت 
اعلام  کرده ایــم؛ در حال حاضــر، در انتظار پرداخت 
بودجه مورد نیاز این موضوع از ســوی سازمان اداری 
و استخدامی هســتیم که روند پرداختی ها را تسریع 
کنیم. بودجه مورد نیاز پرداخت معوقات پرستاران را 

۷.۵ همت اعلام کرده ایم اما در انتظار پاسخ دولت برای 
بودجه تخصیص یافته هستیم.

معاون پرستاری وزارت بهداشت با بیان اینکه اصلاح 
ضریب ریالی اضافه کار پرســتاران را در دســتور کار 
قرار داده ایم، توضیح داد: معاونت پرســتاری وزارت 
بهداشت، پیشنهادات خود را در ارتباط با اصلاح ضریب 
ریالی اضافه کار پرستاران در گذشته مطرح کرده و به 
تازگی پیشنهادهای خود را از طریق وزارت بهداشت 
به »سازمان اداری و استخدامی کشــور«، »شورای 
امنیت کشور« و »هیات دولت« ارسال کرده است. اگر 
پیشنهادات وزارت بهداشت تصویب شود، به محض 
ابلاغ اصلاحیه ضریب ریالی اضافه کار پرستاران، بودجه 

لازم پیش بینی شده و تخصیص می یابد.

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه تمام تلاشم ارتقای 
جایگاه آموزش و پرورش و منزلت معلمان است گفت: 
اعتراضات رتبه بندی مجددا بررسی می شود این در 
حالیست که آیین نامه ارتقای آنها هم تدوین و آماده 
خواهد شد. به گزارش ایسنا، علیرضا کاظمی در برنامه 
گفتگوی ویژه خبری صداوســیما با عرض تسلیت 
به مناســب ایام پیش رو و با گرامیداشت یاد شهدای 
معلم و خدمت به جلسه اعضای هیات دولت با مقام 
معظم رهبری اشــاره کرد و گفت: من به عنوان یک 
معلم از رهنمودهای راهگشــای مقام معظم رهبری 
سپاسگزام. صحبت های رهبری بسیار ارزشمند بوده 
است و باید فرمایشات ایشان را از ابتدای کار سرلوحه 

امور قرار دهیم.
وی در ادامه بــا تبریک به افتخارآفرینــی تیم دانش 
آموزی نجوم ایران بیان کرد: این پیروزی را به تمامی 
دانش آموزان ایران عزیر تبریک مــی گویم. زیرا این 
افتخار بزرگی در برابر کشورهای مدعی و با فناوری های 
پیشرفته و مدرن اســت. وزیر آموزش و پرورش افزود: 
برای استمرار چنین دستاوردهایی باید در حوزه نخبگان 
سرمایه گذاری هدفمندی شود. کاظمی به نگهداشت 
سرمایه های انسانی اشــاره کرد و افزود: با اقداماتی که 
درحوزه تربیتی در کنار فعالیت های علمی انجام خواهد 
شد میزان پایبندی دانش آموزان افتخار آفرین به نظام 

مقدس جمهوری اسلامی ایران را افزایش خواهیم داد. 
کاظمی در ادامه با اشاره به ظرفیت ها و داشته های وزارت 
آموزش و پرورش گفت: بیشترین داشته ما نیروی انسانی 
اســت. اگر امروز دانش آموزان در عرصه های جهانی 
می درخشند و پیشــرفت های مختلف در حوزه های 
علمی کســب می کنند آن را مدیون معلمان هستند. 
بالاترین ظرفیت ما مدیران و معلمان دلسوز و متدین 
و برخوردار از صلاحیت های حرفه ای هستند. رهبری 
نیز بارها تاکید کردند دستاوردهای آموزش و پرورش 
را نباید کم بشماریم. وی با اشاره به اینکه  باید آموزش و 
پرورش اولویت همه نظام اجرایی کشور باشد گفت: در 
مجلس هم گفتم اگر می خواهیم مشکلات کشور را در 
حوزه های مختلف فرهنگی، اجتماعی و... حل  کنیم و به 
توسعه پایدار شتاب دهیم باید نظام تعلیم و تربیت را در 
صدر بنشانیم. باید معلمان را در صدر بنشانیم و اولویت 
نظام و حاکمیت هم باید نظام تعلیم و تربیت باشد. تمام 
تلاشم بر این است جایگاه آموزش و پرورش و منزلت 

معلمان را ارتقاء دهم.
کاظمــی ادامــه داد: دکتر پزشــکیان هــم بارها در 
صحبت هایشــان بر اولویت آموزش و بهداشــت بعد از 
اقتصاد تاکید کردند. وی در خصوص چالش های نظام 
تعلیم و تربیت گفت: بزرگترین چالش ما ساده انگاری 
است. این وزاتخانه با جمعیتی قریب ۵۰ میلیون مخاطب 

مواجه اســت که شــامل ۱۶ میلیون دانش آموز و یک 
میلیون معلم و ۳۰ میلیون خانواده می شود. بنابراین نباید 
از کنار آن به راحتی عبور کرد. کاظمی سیاست زدگی نظام 
تعلیم و تربیت را از چالش های دیگر این حوزه دانست و 
افزود: در نظام تعلیم وتربیت باید از افراد با صلاحیت های 
حرفه ای استفاده کرد. باید ظرفیت های معلمان دلسوز و 
متعهد را برای ایجاد فضایی پر از آرامش و امن و دغدغه مند 
بکار گرفت. به گفته وی اکنون در آستانه مهر قرار داریم. 
پروژه مهر به عنوان یک پروژه ملی بسیار حایز اهمیت است 
زیرا این پروژه ملی در ذیل خود حداقل ۱۴ پروژه دیگر از 
جمله سرویس مدارس، کتب درسی و ثبت نام را در پی 
دارد و آموزش و پرورش به تنهایی نمی تواند از پس این کار 
بربیاید. بنابراین باید نهادهای دیگر که در برقراری فضایی 
امن و پرنشاط برای اول مهر دخیل هستند پای کار بیایند. 
زیرا در این مسیر از قلب تهران تا نقطه صفرمرزی درگیر 
هستند. نیاز داریم تا پروژ ملی مهر را در فضای با نشاط و 

بدور از تنش برگزار کنیم.
به گفته وی سند تحول بنیادین در برنامه ای طولانی 
مدت به صورت روزانه در حال پیگیری و بررسی خواهد 
بود زیرا تحقق این ســند از دغدغه های مقام معظم 
رهبری هم بوده است. از این رو با تشکیل کارگروهی 
به صورت مستمر شاخص ها و پیشرفت های این سند 

ارزیابی خواهد شد.

بررسی مجدد اعتراضات رتبه بندی معلماناصلاح ضریب ریالی اضافه کار پرستاران در دستور کار
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وزیر اقتصاد: بانک ها باید بنگاه سازی کنند

پرداخت وام ازدواج 
اولویت است

افزایش قیمت  نان 
غیرقانونی است

آماده سازی ۱.۵ میلیون 
واحد نهضت مسکن
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سرمقاله
اشتغالزایی از طریق 

توسعه تولید

جذب سرمایه گذاری یکی 
از اساسی ترین مولفه های 
توسعه بازار کار است. بدون 
دسترســی به منابع مالی 
نمی توان کار اساســی در حوزه اشتغالزایی انجام 
داد. سرمایه های خارجی و داخلی باید به سرعت 
جذب و در راستای ایجاد زمینه ها و مشوق های لازم 
برای حضور بخش خصوصی در عرصه اشتغالزایی 
خصوصا اشتغالزایی از طریق توسعه تولید به کار 
گرفته شــود. یکی از مهم ترین راهکارهای ایجاد 
اشتغال پایدار کمک به شــکل گیری بنگاه های 
کوچک و متوســط اســت. در این زمینه دولت 

می تواند با سرمایه...

  حمید حاج اســماعیلی، 
کارشناس بازار کار
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زمزمه کاهش سود 
»وام مسکن نخبگان«

تسهیلات پرداختی به بانوان کارآفرین افزایش یافت

رشد سهم بخش خدمات در اشتغالزایی
صفحه3

صفحه2

رونق تجارت با اوراسیا
ظرفیت   تجارت   به 2۰ میلیارد   دلار   می رسد

معاون مدیریت منابع بنیاد ملی نخبگان از مذاکره 
با بانک مرکزی برای کاهش نرخ ســود وام مسکن 
نخبگان از ۲۳ درصد به ۱۴ درصد خبر دادو گفت:در 
این صورت اقساط ۴۰ میلیونی به ۳۰ میلیون تومان 
کاهش می یابد. فرشاد ســلیمانی در گفت وگو با 
مهر، درباره وضعیت اعطای وام مسکن نخبگان از 
سال گذشته تاکنون توضیح داد و اظهار کرد: سال 
گذشته وام مسکن بنیاد ملی نخبگان یک میلیارد 
تومان با نرخ سود ۲۳ درصد و با بازپرداخت حداکثر 
۲۰ ســاله بود اما این مبلغ با توجه به اینکه قیمت 
مسکن بالا رفته بود، کفاف خرید مسکن را نمی داد. 
معاون توسعه و مدیریت منابع بنیاد ملی نخبگان با 
اشاره به مذاکره با بانک مرکزی برای افزایش مبلغ 
وام مســکن گفت: این مذاکرات در نهایت منجر به 
این شد که اواخر اسفند سال ۱۴۰۲ بانک مرکزی 
و شورای پول و اعتبار موافقت کردند که وام مسکن 
به ۲ میلیارد تومان افزایش یابد. ســلیمانی با اعلام 
اینکه سال گذشته ۱۷۰ متقاضی را برای اخذ ۱۷۰ 
میلیارد تومان وام مسکن به بانک ها معرفی کردیم، 
خاطرنشــان کرد: البته این معرفــی نامه به منزله 
دریافت وام نیســت چرا که مشخص نیست از این 
تعداد، چند نفر موفق به دریافت وام شده اند؛ چرا که 
برخی ها معرفی نامه وام از ما می گیرند ولی به دلایل 
مختلف از دریافت وام منصرف می شوند و دیگر به 
ما اطلاع نمی دهند. وی ادامــه داد: آمار تقریبی ما 
نشان می دهد که در سال ۱۴۰۲ بالای ۷۰ درصد از 
متقاضیان وام یعنی ۱۴۰-۱۵۰ نفر از متقاضیان وام 
مسکن، موفق به دریافت وام شده اند. معاون توسعه 
و مدیریت منابع بنیاد ملی نخبــگان تصریح کرد: 
در سال ۱۴۰۳ تاکنون )تا انتهای مردادماه(، ۱۷۰ 
متقاضی را برای دریافــت ۳۵۰ میلیارد تومان وام 
مسکن به بانک ها معرفی کرده ایم. سلیمانی با اشاره 
به اقساط ۴۰ میلیون تومانی وام ۲ میلیارد تومانی وام 

مسکن گفت: اقساط سال...

آگهی تجدید مزایده عمومی )نوبت اول(
شهرداری اندیشه در نظر دارد به استناد مجوز شماره ۵/۲۲۱/ د مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۰9 موضوع ابلاغ بند ۸ صورتجلسه شماره ۱۷۵ مورخ ۱۴۰۳/۰۴/۰۶ و مجوز شماره ۰۵/۲۴۳/ د مورخ 
۱۴۰۲/۰۴/۱۰موضوع بند ۴ صورتجلسه شماره ۱۱۰ مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۲۴ شورای اسلامی شهر اندیشه، نسبت به فروش دارایی های غیر منقول از طریق مزایده عمومی به اشخاص 

حقیقی یا حقوقی واجد شرایط اقدام نماید. 
 ۱-موضوع مزایده :  عبارت است از فروش دو قطعه زمین با کاربری آموزشی) قطعه ۷9۷( و یک قطعه زمین با کاربری ورزشی واقع در فاز ۵ انتهای خیابان همت با مشخصات جدول ذیل 

جهت تامین عرصه آموزشی و ورزشی مورد نیاز شهر برابر با شرایط و مفاد مندرج در اسناد پیوستی 
۲- شرایط فروش :  مبلغ پایه کارشناسی رسمی دادگستری به شماره الف - ۰۳۱۰ مورخ ۱۴۰۳/۰۳/۱۰ و شماره ۰۳۱9۸ مورخ ۱۴۰۳/۰۳/۱9به شرح جدول ذیل می باشد : 

قیمت کلی پیشنهادی پایه مزایده کاربریمساحت)مترمربع(
بصورت تماما نقدی)_ریال(

مبلغ تضمین شرکت قیمت کلی پیشنهادی پایه مزایده بصورت اقساطی)ریال(
در مزایده)ریال(

بصورت۲۰درصــد نقد+مابقی ۱۸۷/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰آموزشی)قطعه۷9۷/۱(۱۲۵۰۰
اقساط ۳۰ماهه با نرخ۲۳درصد

۲۳۶/۱۲9/۶9۳/۲۰9۱۱/۸۰۷/۰۰۰/۰۰۰

بصــورت ۲۰درصدنقد+مابقی ۱9۰/۳۶۷/۵۰۰/۰۰۰آموزشی)قطعه۷9۷/۲(۲۲۵۳۶/9۰
اقساط۳۰ماهه با نرخ۲۳درصد

۲۳9/۶۱۴/9۶۷/۴۸۰۱۱/9۸۱/۰۰۰/۰۰۰

بصورت ۵۰درصــد نقد+مابقی ------------------ورزشی)انتهای خیابان همت(۳۲۴۳۵
اقساط ۳۶ماهه

۲۳۳/۱۳۱/۷۶۷/۶۶۴۱۱/۶۵۶/۵۸۸/۳۸۳

تبصره ۱:خریدار می بایست قبل از شرکت در مزایده، از زمین مورد نظر بازدید و وضعیت موجود را رویت و با علم و آگاهی ضمن تایید آن نسبت به ارائه پیشنهاد قیمت اقدام نماید. 
تبصره ۲: کلیه مسئولیت ها و هزینه های احتمالی بعد از اعلام برنده بر عهده خریدار خواهد بود. 
تبصره ۳: کلیه هزینه های مربوط به ملک تا زمان اعلام برنده مزایده بر عهده شهرداری می باشد. 

تبصره ۴ :کلیه هزینه های مربوط به اخذ استعلام ادارات و همچنین تفویض وکالت در دفترخانه بر عهده برنده مزایده خواهد بود. 
۳-سپرده شرکت در مزایده : سپرده شرکت در مزایده) به شرح جدول فوق (می بایست تا پایان مهلت تسلیم پیشنهاد قیمت به واحد دبیرخانه شهرداری تسلیم و شماره ثبت پاکت الف دریافت نماید . 

الف( رسید بانکی واریز وجه مزبور به شماره حساب سپرده ضمانت شرکت در مزایده ۰۱۱۳99۴۴۵۶۰۰۱ نزد بانک ملی شعبه شهر اندیشه کد ۲۴۱۷ 
ب( ضمانت نامه بانکی 

تذکر ۱ :ضمانت نامه های بانکی می بایست در زمان بازگشایی دارای اعتبار بوده و برای سه ماه دیگر نیز قابل تمدید باشد و همچنین می باید طبق فرمهای قابل قبول تنظیم شود. 
تذکر ۲ :به پیشنهادهایی که سپرده شرکت در مزایده آنها به غیر از موارد فوق باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد . 

۴- مهلت و محل دریافت اسناد مزایده:  از تاریخ انتشار آگهی لغایت پایان ساعت اداری یکشنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۸ و محل دریافت آن صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت www.setadiran.ir می باشد. 
۵-مهلت و محل تسلیم پیشنهادات : متقاضیان می بایست تا پایان ساعت اداری روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۸ پیشنهاد قیمت خود را در سامانه تدارکات الکترونیک www.setadiran.ir بارگذاری 

نموده و اصل ضمانت نامه را به واحد دبیرخانه شهرداری تحویل و شماره ثبت پاکت الف دریافت نمایند. 
تذکر: صرفا اسناد پاکتهای پیشنهاد )ب( و )ج( دارای امضای الکترونیکی مورد پذیرش است. در جلسه بازگشایی پاکتهای )ب( و )ج( استاد فیزیکی )کاغذی (و اسناد فاقد امضای الکترونیکی 

به هیچ وجه مورد پذیرش نیست. 
۶-مدارک لازم جهت دریافت اسناد مزایده : متقاضیان جهت دریافت اسناد می بایست از طریق سامانه ستاد نسبت به خرید اسناد شرکت در مزایده اقدام نمایند. 

۷-زمان بازگشایی پیشنهادها : بازگشایی پیشنهادات روز پنجشنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲9می باشد.
۸- شهرداری اندیشه در رد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات بدون ذکر دلیل مختار می باشد . 

9- هزینه درج آگهی در روزنامه به عهده برنده مزایده می باشد.
بهروز کاویانی-شهردارشهراندیشه

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۳/۰۶/۱۰ تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۶/۱۷

نوبت اول آگهي فراخوان مناقصه عمومی دو مرحله ای همزمان با ارزیابی )یکپارچه(
شرکت مجتمع گاز پارس جنوبي  پالایشگاه هشتم در نظر دارد اقلام مورد نیاز خود را با شــرایط ذیل بصورت برگزاری مناقصه عمومی دو مرحله ای همزمان با ارزیابی 

)یکپارچه( از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( تامین نماید:
۲۰۰۲۰9۶۴۱۲۰۰۰۰۶۰ شماره فراخوان در سامانه ستاد ایران

R8/1402/011  تقاضای ۴۰۸۱۲۰۱۴۶۳ مناقصه شماره شماره مناقصه و تقاضا 
PORTABLE VIBRATION ANALYZER SET خرید موضوع مناقصه/ شرح مختصر اقلام درخواستی

۱/۲۷۵/۴۴۰/۰۰۰  ریال مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار
تضمین شــرکت در فرایند ارجاع کار بصورت یکي از تضامین قابل قبول وفق آیین نامه 

تضمین شماره ۱۲۳۴۰۲/ت۵۰۶۵9 ه مورخ 9۴/۰9/۲۲ هیات وزیران مي باشد. نوع تضمین شرکت درفرایند ارجاع کار

۲۵/۵۰۸/۸۰۰/۰۰۰ ریال مبلغ برآوردي مناقصه
۱۴۰۳/۰۶/۲۶  ساعت ۱9:۰۰ آخرین مهلت دریافت اسناد ارزیابي کیفي در سامانه ستاد 

۱۴۰۳/۰۷/۰۷ ساعت ۱9:۰۰ آخرین مهلت بارگذاري و  ارسال مستندات ارزیابي کیفي  )رزومه(  و پاکات الف، ب ، ج )رزومه( در سامانه ستاد

۱۴۰۳/۰۷/۰۸ ساعت ۰9:۰۰ زمان بازگشایی پاکات استعلام ارزیابی کیفی در سامانه ستاد

۱۴۰۳/۰۷/۲۴  ساعت ۰9:۰۰ زمان بازگشایی پیشنهادات فنی در سامانه ستاد 
۱۴۰۳/۰۸/۰۸  ساعت ۰9:۰۰ زمان بازگشایی پیشنهادات مالی در سامانه ستاد

استان بوشهر- شهرستان عسلویه- شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی پالایشگاه هشتم- ساختمان انبار کالا-طبقه اول -اداره خرید  آدرس مناقصه گزار

بدیهی است کلیه فرآیند برگزاری مناقصه الکترونیکی از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( به نشانی: WWW.SETADIRAN.IR انجام می پذیرد وبه پیشنهاد های خارج 
از سامانه ستاد هیچگونه ترتیب اثری داده نخواهد شد و مناقصه گران بایستی نسبت به ثبت نام در سامانه ستاد و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی اقدام نمایند.

مناقصه گران مي توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن های9۶۶۱-۰۷۷۳۱۳۱9۶۶۵ تماس حاصل فرمایند. 
روابط عمومي شرکت مجتمع گاز پارس جنوبي

شناسه آگهی ۱۷۷9۳۴۵



اقتصاد2
ایران

ظرفیت تجارت به 20 میلیارد دلار می رسد
رونق تجارت با اوراسیا

معاون سازمان توسعه تجارت گفت: تجارت 
ایران با اعضای اتحادیه اقتصادی اوراســیا تا 
پنج ســال آینده می تواند به ۲۰ میلیارد دلار 

برسد.
سید محمدصادق زاده قنادزاده معاون سازمان 
توســعه تجارت اظهار کرد: در شرف اجرایی 
کردن موافقت نامه تجــارت آزاد با اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا هســتیم و حضور ایران در 
نشست سالانه این اتحادیه  فرصت مغتنمی 

است.
او بــا بیان اینکه اساســا هر نشســت بخش  
خصوصی می تواند برای کشور دارای اهمیت 
و نتایج اقتصادی مهم باشــد گفــت:  توافق 
کرده ایم در کنار نشســت بــزرگ اقتصادی 
بخش هــای خصوصی، موضوعــات مختلف 
تجاری مانند لجســتیک، ســرمایه گذاری، 
کشــاورزی و صنایــع غذایــی و... میــان 
 ایران و اوراســیا مــورد بحث و تبــادل نظر

 قرار گیرد.
قنادزاده با بیان اینکه واردات پنج کشور عضو 
اتحادیه اقتصادی اوراســیا ۳۸۰میلیارد دلار 
است، گفت: امضای موافقت نامه تجارت آزاد 
با اوراسیا ظرفیت بزرگی پیش روی ایران قرار 
می دهد و برای همکاری های اقتصادی بیشتر 
شرایط لازم را فراهم می کند. به گفته معاون 
سازمان توســعه تجارت، تجارت کشورمان 
با کشــور های عضو این اتحادیه تا پنج سال 
 آینده می تواند بــه ۱۸ تــا ۲۰ میلیارد دلار

 برسد.

آغاز عملیات آماده سازی ۱.۵ 
میلیون واحد نهضت مسکن

مدیرعامــل ســازمان ملی زمین و مســکن 
از آغــاز آغــاز عملیــات آماده ســازی ۱.۵ 
 میلیــون واحــد نهضــت ملــی مســکن

 خبر داد.
به گزارش تســنیم، ارســان مالکی درباره 
آماده ســازی پروژه های نهصت ملی مسکن، 
اظهار کــرد: در مجموع ۱6۳۲ پــروژه آماده 
سازی به مســاحت ۵۱ هزار هکتار در کشور 
آغاز شده که ظرفیت واحدپذیری این پروژه ها 
یک میلیون و ۵6۵ هزار واحد مسکونی است.

وی با اشــاره به اینکه اجــرای برنامه هفتم 
توســعه یک ضرورت و تکلیف است، افزود: 
احــکام مرتبط بــا ماموریت های ســازمان 
ملــی زمیــن و مســکن در برنامه توســعه 
هفتم قبا احصا شــده و تهیه آئین نامه های 
 مربــوط بــه آن بایــد هرچــه ســریع تر 

صورت پذیرد.

رشد خرید گندم در سال جاری
مادرتخصصــی  شــرکت  مدیرعامــل 
بازرگانــی دولتــی از رشــد ۱6 درصــدی 
خریــد تضمینــی گندم نســبت به ســال 
گذشــته و ثبــت بالاترین میــزان خرید در 
کشــور خبر داد و گفــت: از ابتــدای فصل 
برداشــت تاکنون با همکاری کشــاورزان و 
 مباشــرین بیش از ۱۱.۷ میلیــون تن گندم 

خریداری شد.
ســید ســعید راد دربــاره رکــورد خریــد 
تضمینــی گنــدم در ســال جــاری اظهار 
داشت: امســال با رشــد ۱6 درصدی خرید 
گندم نســبت به ســال گذشــته، بالاترین 
میــزان خریــد تضمینــی محقق شــد که 
 نســبت به سال های گذشته بی ســابقه بوده

 است.
وی بــا معرفــی ۱۰ اســتان  برتــر خریــد 
تضمینــی گندم، افــزود: بیشــترین حجم 
خریــد تضمینی گندم به ترتیــب مربوط به 
استان های خوزســتان، کردستان، گلستان، 
فارس، کرمانشاه، همدان، آذربایجان غربی، 
آذربایجان شرقی، لرستان و خراسان رضوی 

است.
مدیرعامل شــرکت بازرگانــی دولتی ایران 
تصریح کرد: بــا توجه به ایــن میزان حجم 
خرید، اســتان  های گلســتان و اصفهان در 
خرید تضمینی گندم رشــد ۱۰۰ درصدی، 
خراســان شــمالی رشــد ۸۱ درصــدی، 
مرکــزی رشــد ۷۵ درصــدی و همــدان 
 رشــد ۷۲ درصدی نسبت به ســال گذشته

 داشتند. 
به گفته راد، برخی اســتان  های کشور رشد 
 بیــن ۲۱ تا ۴۰ درصــدی در خریــد گندم 

تجربه کرده اند.

خبر

وزیر اقتصاد ضمن تاکید بر 
اولویت قرار دادن پرداخت 
وام ازدواج از سوی بانک ها 
گفت: بانک هــا باید اموال 
مازاد را واگــذار کنند و با 

درآمد آن دنبال بنگاه سازی بروند.
بــه گــزارش وزارت اقتصــاد، عبدالناصر همتی 
وزیر امور اقتصــادی و دارایی در دیــدار با اعضای 
شــورای هماهنگی مدیران بانک هــای دولتی در 
خصوص تسهیات تکلیفی و نرخ سود اظهار کرد: با 
هماهنگی بانک مرکزی تاش خواهیم کرد، هر چه 
سریع تر مشکات موجود در این ارتباط را برطرف 
کنیم و این اراده به طور جدی در ســتاد اقتصادی 

دولت نیز وجود دارد.
همتی با بیان اینکه مسئولیت عملکرد بانک ها را از 
هیئت مدیره طلب می کنــد، گفت: انتظار من این 
است که مسیر آینده بانک ها مشخص باشد و در این 
خصوص هیچ توجیهی پذیرفته نیست و به عنوان 
مثال هیئت مدیره نمی تواند بگوید من را تحت فشار 

گذاشتند تا به فان شخص یا بنگاه وام بدهم.
وزیر اقتصاد افزود: زمانی پرداخت یک تسهیات، 
تکلیف قانون است؛ این حکایتش فرق می کند اما 
در مواردی غیر از این، شــما باید محکم بایستید و 
خودتان تصمیم بگیرید و من شما را مسئول خواهم 
دانســت. همتی عنوان کرد: در مورد شرکت های 

زیرمجموعه بانک ها هم باید همین گونه عمل کنید. 
یعنی این طور نیست که به عنوان مثال من دخالت 
کنم در انتصــاب مدیران و اعضــای هیئت مدیره 
شرکت های شما و بعد از شــما بخواهم مسئولیت 

پذیر باشید.
وزیر اقتصاد دولت چهاردهــم در ادامه با تأکید بر 
لزوم جدی گرفتن مســئله واگذاری و مولدسازی 
اموال مازاد بانک ها گفت: من در مجلس گفتم، الان 
هم می گویم، اموال مازاد را واگذار کنید و با درآمد 

آن دنبال "بنگاه ســازی" بروید و به جهش تولید 
کمک کنید

همتی با اشــاره به تأکید مقام معظــم رهبری در 
دیدار بــا اعضای دولت در جلســه روز گذشــته 
با ایشــان و با بیان اینکه یک راه تحقق رشــد غیر 
تورمی در کشور همین اســت، عنوان کرد: شما به 
عنوان بانک های دولتی و نیمــه دولتی، با توجه به 
محدودیت بودجه عمرانی دولــت، به طور جدی، 
با منابع ناشــی از واگذاری به ســمت پروژه های با 

ارزش افزوده بــالا بروید. وی تصریــح کرد: دقت 
کنید، مــن نمی گویم بروید در امــاک تجاری یا 
نظایر آن ســرمایه گذاری کنید و به تورم مسکن و 
مستغات دامن بزنید، بلکه به سمت تأسیس بنگاه 
تولیدی و مولد با هدف واگــذاری آن بروید. وزیر 
اقتصاد با اشاره به هدف گذاری برنامه هفتم توسعه 
برای رسیدن به رشد اقتصادی ۸ درصد، واگذاری 
اموال مازاد بانک ها و در مقابل تأســیس بنگاه های 
 مولد و زودبازده را یکــی از راهکارهای تحقق این 

هدف برشمرد.
همتی در ادامه با اشاره به تأکیدی که مجلس برای 
تسهیل پرداخت وام ازدواج داشته است، به خاطر 
محدودیت منابع بانک ها خواســتار ارائه طرحی از 
سوی معاونت بیمه و بانک وزارت امور اقتصادی و 
دارایی و شورای هماهنگی بانک ها با هماهنگی با 
بانک مرکزی در این زمینه شد که در صورت ممکن 
بخشی از وام ازدواج به صورت غیر نقدی و در قالب 
خرید اقســاطی لوازم خانگی مــورد نیاز زوج های 

جوان به متقاضیان پرداخت شود.
وی در عین حال به مدیــران بانکی تاکید کرد که 
تا نتیجه بخشــی چنین طرحی، اولویت را به وام 
ازدواج دهند چرا که مطالبه بسیاری از مردم است. 
وزیر اقتصاد یکی دیگر از موضوعات مهم که باید از 
سوی شبکه بانکی مورد توجه قرار گیرد را پرداخت 
تسهیات تبصره ۱۸ عنوان کرد و خواستار انعقاد 
تفاهم نامه از سوی بانک ها برای تسریع در پرداخت 

این تسهیات شد.

وزیر اقتصاد: بانک ها باید بنگاه سازی کنند

پرداخت وام ازدواج اولویت است

افزایش قیمت  نان غیرقانونی است
رئیس اتاق اصناف تهران در مورد افزایش قیمت 
نان در برخی از واحد هــای صنفی گفت: باتوجه 
به اینکه مصوبه ای در این خصوص صادر نشده و 
هنوز تصمیمی برای افزایش قیمت ها اتخاذ نشده، 
افزایش قیمت ها در حوزه نــان غیرقانونی بوده و 

مورد تایید نیست.
به گزارش تســنیم به نقل از اتاق اصناف تهران، 
تغییرات قیمت نان و یکسان نبودن قیمت ها در 
نانوایی های سطح شهر باعث سردرگمی و گایه  
مردم شده است؛ در همین راستا حمیدرضا رستگار، 
رئیس اتاق اصناف تهران اظهار کرد: پیرو موضوع 
مهم تصمیم گیری درمورد قیمت نان، هفته گذشته 
جلسه ای با حضور اتحادیه های مختلف از جمله 
اتحادیه نان سنگگ، نان فانتزی، نان لواش و بربری 
برگزار و بررسی های انجام شده از سوی اتحادیه ها 

در مورد وزن و قیمت نان در جلسه مطرح شد.
وی با اشاره به مفاد جلسه اخیر عنوان کرد: مقرر شد 
جلسه ای مشترک با استانداری به عنوان تنظیم گر 
شــورای آرد و نان با همراهی کارگروه آرد و نان 
اتاق اصناف برگزار شود و در این جلسه قیمت نان 
قطعی شود. رئیس اتاق اصناف تهران با بیان اینکه 
احتمال تغییر در مسئولیت حوزه های مربوط به 
آرد و نان با توجه به تغییر دولت وجود دارد، گفت: 
برای اینکه تصمیم در مورد قیمت نان پایدار باشد 
ممکن است جلسه مربوط به تعیین تکلیف قیمت 
با تاخیر برگزار شود تا تغییر در مسئولیت ها باعث 

تصمیم گیری جدید در این حوزه نشود.
رستگار در ادامه تاکید کرد: به محض اتخاذ تصمیم 
جدید درباره قیمت نان، اطاع رســانی عمومی 
انجام می شــود. وی در مورد افزایش قیمت نان 
در برخی از واحد های صنفی، اظهار کرد: باتوجه 
به اینکه مصوبه ای در این خصوص صادر نشده و 
هنوز تصمیمی برای افزایش قیمت ها اتخاذ نشده، 
افزایش قیمت ها در حوزه نــان غیرقانونی بوده و 

مورد تایید نیست.
رئیس اتاق اصناف تهران درباره نحوه شــکایت 
مردم از نانوایی هایی که اقدام به افزایش قیمت نان 
کرده اند، گفت: افراد درصورت مشــاهده هرگونه 
گران فروشی می توانند تخلفات را از طریق شماره 
۱۲۴ یا بازرسی اتاق اصناف به صورت حضوری، 

مکتوب یا تلفنی اعام کنند.

فعالیت ۱۶ هزار مشاور املاک 
مجاز در تهران 

رئیس اتحادیه مشــاوران اماک اســتان تهران 
گفت: ۱6 هزار مشاور اماک مجاز در استان تهران 
فعالیت می کنند. داود بیگی نــژاد نایب رئیس 
اول اتحادیه مشاوران اماک تهران با بیان اینکه 
فعالیت مشاوران اماک غیرمجاز به سه مجموعه 
در کشور آسیب وارد می کند، گفت: این موضوع 
به سه مجموعه آسیب می رساند در مرحله اول به 
دولت آسیب می رساند و مرحله دوم به مردم که 
هیچ امنیتی در انجام معامات ندارند و در نهایت 
به مشــاوران اماک دارای پروانه زیان و خسارت 
زیادی وارد می شود. بیگی نژاد توضیح داد: حضور 
مشاوران اماک غیرمجاز باعث شده که فعالیت 
مشاوران اماک دارای مجوز هم دچار اختال شود 
و حضور این مشاوران باعث ایجاد مزاحمت برای 

فعالیت این بخش می شود.
وی با بیان اینکه حدود ۱6 هزار مشــاور اماک 
دارای مجوز در حال فعالیت هستند، گفت: برخی 
از مشاوران اماک دارای مجوز، سال های طولانی 
است که هیچ قراردادی منعقد نکرده اند در صورتی 
که برخی از مشــاوران اماک غیرمجــاز در روز 
چندین  معامله می کنند. هر فردی که اراده کند 
می تواند در این بازار دست درازی کند و می تواند از 

این اتفاقات مادی بهره مند شود.
نایب رئیس اول اتحادیه مشــاوران اماک استان 
تهران  توضیح داد: درخواست ما از حاکمیت است و 
امروز اگر ما جایگاه اتحادیه را بخواهیم بررسی کنیم 
وزارت صمت متولی است و کسانی که در این حوزه 
کار می کنند باید نسبت به این موضوع حساس 
باشند. ما در تعجبیم که چرا برخورد مناسبی با آنها 

صورت نمی گیرد.
بیگی نژاد بیان کرد: حدود صد هزار نفر مشــاور 
اماک در این بخش فعالیت مــی کنند و در ماه 
به صورت میانگین حدود چهار هزار قرارداد ثبت 
می شود و ما باید آن مجموعه ها که باعث از بین 
رفتن بقای مشاوران اماک می شوند را شناسایی 
کنیم. وی اظهار کرد: یک تعداد از مشاوران اماک 
غیرمجاز از ابتدا معرفی شده اند که در برخورد آنها 
شاهد نتیجه ملموسی نبودیم و ما کاشف و معرف 
هستیم. آنها هم به وظایف خود عمل می کنند و 
نیاز است که در ارگان ها بسیج شده و مانع فعالیت 

افراد غیرمجاز شوند.

خبر
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مدیرکل امور اقتصادی و مناطق سازمان بنادر و 
دریانوردی با اشــاره به رویکرد نوین این سازمان 
در مسیر جذب سرمایه گذاری بخش غیردولتی، 
گفت: فرصت های ویــژه و فوق العاده ای در حوزه 
بندری و دریایی برای بخش خصوصی وجود دارد 
که باید از آن در راســتای تحقق توسعه اقتصاد 

دریامحور، بهره برد.
به گزارش ایســنا، حســین یداللهی با اشاره به 
رویکردهای نوین سرمایه گذاری بخش خصوصی 
در بنادر کشــور، اظهار کرد: نگاه نوینی در بخش 
جذب ســرمایه گذاری غیردولتی در بنادر کشور 
از سوی ســازمان بنادر و دریانوردی مدنظر قرار 
گرفته اســت و با توجه به تنوع پروژه های جذب 
سرمایه گذار خصوصی در حوزه دریایی و بندری و 
مقوله بسیار مهم توسعه دریامحور، می توان از این 
رویکرد نوین و همچنین ظرفیت سرمایه گذاری 

بخش غیردولتی به خوبی بهره برد.
وی بیان کرد: تا کنون تاش می کردیم زیرساخت 

های داخل بندر )نه زیرساخت های استراتژیک( 
از محل اعتبارات سازمان بنادر و دریانوردی انجام 
شــود اما در رویه جدید حتی زیرســاخت های 
داخل بنــدر نیز از طریق بخــش غیردولتی و در 
قالب قراردادهای BOT ایجاد می شود که در این 
راستا می توان به سرمایه گذاری در انتقال فراورده 
های نفتی از طریق خطــوط لوله در کریدورهای 
تخصصی، زیرســاخت های دسترسی جاده ای، 
سرمایه گذاری در اراضی پشتیبانی و... اشاره کرد.

مدیرکل امور اقتصادی و مناطق سازمان بنادر و 
دریانوردی با اشاره به اینکه پروژه هایی که برای 
جذب ســرمایه گذاری مدنظر قــرار گرفته اند، 
متنوع هستند، عنوان کرد: ایجاد زیرساخت ها به 
عنوان یک رویه جدید مدنظر قرار گرفته است و 
در راستای توسعه اقتصاد دریامحور می توان گام 
های بلندی را با همکاری و سرمایه گذاری بخش 
خصوصی برداشت و در این خصوص تاش کرده 
ایم واگذاری ها از طریق مزایده و فراخوان عمومی 

به صورت شفاف، انجام شود. یداللهی با تاکید بر 
اینکه حرکت به سمت نگهداری استاندارد و بهینه 
غات در دستور کار ســازمان بنادر و دریانوردی 
قرار دارد، خاطرنشــان کرد: ظرفیت های بسیار 
خوبی در بنادر کشــور جهت نگهداشــت کالا به 
ویژه کالاهای اساســی ایجاد شده و هدف گذاری 
در این زمینه، اولویت بندی غات در ســیلوهای 
غات است چرا که امنیت غذایی، سامت غذایی 
و ترانزیت در این حوزه مورد توجه جدی و بخشی 
از سرمایه گذاری ها به سمت سیلوی غات، رفته 

است.
وی با اشاره به اینکه اقتصاد دریا در حوزه بین الملل 
به سمت استفاده از سوخت کم سولفور پیش رفته 
است، اظهار داشت: یکی از مهم ترین موارد برای 
توســعه حمل و نقل دریایی و بندری، شــناورها 
هستند و با توجه به محدودیت های داخلی که در 
زمینه تولید سوخت کم سولفور در داخل کشور 
وجود دارد، بخش خصوصی مــی تواند به خوبی 

در این زمینه ورود کنــد. مدیرکل امور اقتصادی 
و مناطق سازمان بنادر و دریانوردی با بیان اینکه 
ایجاد ســایت های ســاخت و تعمیر شناورها در 
بنادر کشور در دستورکار قرار گرفته است، گفت: 
همچنین از این قضیه غافل نیســتیم که نیازمند 
ایجاد زیرساخت های لازم برای توسعه ترانزیت 
هستیم و در بخش فراوردهای نفتی ظرفیت بالایی 
داریم و در بنادر امام خمینی )ره( و بندر شــهید 
رجایی، ایجاد زیرســاخت ها در راستای توسعه 

ترانزیت، مدنظر قرار گرفته است.
یداللهی با اشــاره به اینکه در راســتای توســعه 
اقتصاد دریامحور و توجه به اقتصاد مردمی، مقوله 
گردشگری دریایی و ایجاد زیرساخت های حمل 
و نقل  مســافری، مدنظر قرار گرفته است، اظهار 
داشت: هم در بنادر شمالی و هم در بنادر جنوبی 
این مسئله مورد توجه قرار گرفته است و فعالیت 
ها در بنــادر هرمز، نخل ناخدا و بنــدر حقانی به 

عنوان قطب گردشگری پیش می رود.

رئیس اتحادیه گوشــت قرمز ضمــن تاکید بر گرانی 
گوشت قرمز و اینکه در فصل گرما اصولا میزان تقاضا 
کاهش می یابد عنــوان کرد که مــردم قدرت خرید 
ندارند و بازار خوب نیســت، به همیــن دلیل نیز طی 
 دو هفته گذشــته حدود ۳۰ هزار تومــان قیمت ها 

کاهشی شده اند.
به گزارش ایسنا، خشکسالی و حذف ارز ترجیحی که 
یک تکلیف قانونی بود از جمله مواردی است که طی 
دو سال گذشته موجب افزایش هزینه دامداران شد. 
پشتوانه دامی کشــور به علت عرضه بیشتر دام های 
مولد دچار آسیب شــد که در همین راستا برای رفع 
این مشکل، واردات گوشــت گرم و منجمد در دستور 
کار دولت قرار گرفت که تاکنون نیز طبق روال در حال 
انجام است. اما نباید از نظر دور داشت که بحث قیمت 
همواره یک موضوع مهم بوده که دولت باید شرایط بازار 
 را در نظر بگیرد و اقدامات لازم را برای تنظیم قیمت ها 

انجام دهد.

طبق آمارهای مرکز آمار ایران، از فروردین سال ۱۳۹۷ 
تا اردیبهشت ماه ســال ۱۴۰۳، قیمت سبد مصرفی 
خانوار بیش از هفت برابر شده است. این در حالی  است 
که قیمت یک کیلوگرم گوشــت در این مدت بیش از 
۱۴ برابر رشد داشته، طی هفت سال اخیر، قیمت یک 
کیلوگرم گوشت گوسفندی ۱۴.۵ برابر و گوشت گاو و 
گوساله نیز در همین مدت افزایش قیمت ۱۴ برابری را 
تجربه کرده  است. در پی این افزایش قیمت، مصرف و 
خریداری گوشت در میان مردم نیز به شدت کاهش 

داشته است.
برخی طرح ها همچون فروش گوشت قرمز به صورت 
اینترنتی یا کالاهای تنظیم بازاری نیــز وجود دارند 
که قیمت آن ها پایین تر از دام ایرانی است اما به گفته 
رئیس اتحادیه گوشت قرمز که در ادامه نیز به گفت وگو 
با او پرداخته ایم، گوشت  گوسفندی ایران کیفیت بسیار 
کیفیت بالایی دارد. گوشــت های وارداتی نمی تواند 
کیفیت گوشت های ایران را داشته باشد و شاید برای 

تنظیم بازار نیاز به تامین آن ها داشــته باشیم، اما باید 
درباره قیمت گوشت یک فکر اساسی شود. علی اصغر 
ملکی، رئیس اتحادیه گوشت قرمز درباره میزان خرید 
گوشت قرمز طی ماه های گذشته اظهار کرد: در حال 
حاضر بازار بسیار مسکوت است و مردم قدرت خرید 
ندارند،  عاوه بر این در فصــل گرما نیز میزان تقاضا و 
مصرف گوشــت قرمز کاهش می یابد و این است که 
در مغازه های گوشت فروشی خرید بسیار کم و تقاضا 

کاهش یافته است.
وی ضمن تاکید بر ضعیف بودن بازار و کاهش میزان 
خرید گوشت گفت: گوشــت به دلیل گرانی دام زنده 
بسیار گران اســت. در حال حاضر نیز در بازار قیمت 
آن ۳۲۰ هزار تومان است، پس از ذبح قیمت افزایش 

می یابد و بازار در شرایط فعلی قرار می گیرد.
رئیس اتحادیه گوشــت قرمز ضمــن تاکید بر گرانی 
گوشت تصریح کرد: طی یک الی دو هفته گذشته قیمت 
گوشت قرمز ۲۰ الی ۳۰ هزار تومان کاهش قیمت داشته 

به دلیل اینکه بازار ضعیف  است و مردم چندان قدرت 
خرید ندارند. یقینا با حرکت به سمت مهرماه و خنک تر 
شدن هوا میزان مصرف گوشت قرمز افزایش خواهد 
یافت و امیدواریم که گوشت های تنظیم بازار بتواند بازار 

را آرام نگهدارند تا در این زمینه چالشی ایجاد نشود.
وی در پایان درباره اینکه آیا گوشت های وارداتی و تنظیم 
بازار از کیفیت مناسبی برخوردارند یا خیر؟ اظهار کرد: 
گوشت های گوسفندی ایران بسیار کیفیت بالایی دارد. 
گوشــت های وارداتی نمی تواند کیفیت گوشت های 
ایران را داشته باشد ولی به  هر حال برای تامین و تنظیم 
بازار نیاز است که گوشت های وارداتی نیز در بازار وجود 

داشته باشند.
بر اساس آخرین آمار موجود، سامانه تامین دام و طیور 
قیمت انواع گوشت گوساله و گوسفند درب کشتارگاه 
هر کیلو ران گوساله ۴۸۹ هزار تومان، سردست ۴۷۰ 
هزار تومان، راسته 6۷۲ هزار تومان، گردن ۴۸۰ هزار 

تومان، و لاشه ۳۷۴ هزار تومان اعام شده است.

معاون امور تولیدات دامی وزارت جهادکشــاورزی 
از صــادرات ۱۷ هــزارو ۵۰۰ تــن گوشــت مرغ 
مازاد بــر نیاز داخلی بــه کشــورهای هدف خبر 
داد. محمد ابراهیم حســن نژاد دربــاره وضعیت 
صــادرات محصــولات پروتئینی، افــزود: طبق 
برنامه هدف گذاری شــده، قرار اســت در 6 ماهه 
نخست امســال ۲۱ هزار تن گوشــت مازاد مرغ 
 صادر شــود که تاکنون بخش عمــده آن محقق 

شده است.
معاون امور دام وزارت جهاد کشاورزی اظهار داشت: 
تولید مرغ اجداد نسبت به سال گذشته ۴۰ درصد 
افزایش یافت و از آذرماه نیاز کشور نسبت به جوجه 
یکروزه و تخم مرغ نطفه  دار برطرف مخواهد شــد. 
وی با اشاره به رشــد ۲۱ درصدی گله های مادری، 
تصریح کرد: طبق آمارها، تولید مرغ در واحدهای 
گوشتی ۲۴ درصد و تولید گوشت ۴۲ درصد رشد 

داشته است.
حسن نژاد شــرایط تولید تخم مرغ را نیز مطلوب 
دانســت و گفت: طبــق برنامــه ریزی امســال 

صــادرات ۱6۰ هــزار تن تخــم مرغ در دســتور 
کار قــرار گرفــت که بخشــی از آن انجام شــده 
اســت. به گفته وی، سال گذشــته ۱۴۰ هزار تن 
 محصــول تخم مرغ به کشــورهای هــدف صادر 

شده بود.
معاون امور تولیدات دامی وزارت جهادکشــاورزی 
حفــظ دام هــای مولــد را مهمتریــن راهــکار 
افزایــش تولید گوشــت کشــور عنــوان کرد و 
افزود: ســال گذشــته بیش از یــک میلیون تن 
نهــاده دامی مــدت  دار در اختیار دامــداران قرار 
 گرفت تــا دام هــای مولــد راهی کشــتارگاه ها 

نشوند.
وی با بیان اینکه به طور حتم برای تولید گوشــت 
ارزان باید سیستم گله  داری و دامداری سنتی مورد 
توجه قرار بگیرد افزود: مجلس شورای اسامی در 
قانون بودجه ردیفی تحت عنوان گوشت قرمز لحاظ 
کرد که درآمدهای مربوط به یک درصد از نهاده  ها 
به این بخش واریز و در زمینه دامداری روستایی و 

پرورش دامی هزینه شود.

۲۰۵ طرح صنایع تبدیلی و تکمیلی بخش کشاورزی 
با اعتباری بالغ بر ۹۱۲۳ میلیارد تومان در هفته دولت 
به بهره برداری می رسد. به گزارش ایسنا، رییس مرکز 
توسعه مکانیزاسیون و صنایع کشــاورزی با اعام این 
مطلب  گفت: این مبلغ، ۴۵ درصد اعتبار هزینه شده در 

کل بخش کشاورزی برای طرح های هفته دولت است.
کریم ذوالفقاری افزود: حــوزه صنایع تبدیلی و غذایی، 
رتبه نخست را در زمینه ســرمایه گذاری در طرح های 
هفته دولت به خود اختصاص داده است که نشان دهنده 
توجه ویژه وزارت جهاد کشــاورزی بــه بخش صنایع 
غذایی، مبتنی به فرامین و منویات مقام معظم رهبری در 
جلوگیری از خام فروشی محصولات کشاورزی است. وی 
اظهار داشت: با بهره برداری از این طرح ها، شاهد جذب 
۲.۵ میلیون تن ماده خام خواهیم بود که گامی بلند در 
جلوگیری از خام فروشی محصولات کشاورزی و ارزش 

افزوده بالای این محصولات است .
رییس مرکز توسعه مکانیزاســیون و صنایع کشاورزی 
خاطرنشان کرد: نزدیک به ۸۸ درصد از کل اعتبارهای 
هزینه شــده با اســتفاده از ســرمایه گذاری و آورده 

شخصی بخش خصوصی بوده که این موضوع حاکی از 
جذابیت های ســرمایه گذاری در حوزه صنایع تبدیلی، 
غذایی و موفقیت مرکز توســعه مکانیزاسیون و صنایع 
کشــاورزی در جذب سرمایه های ســرگردان بخش 
خصوصی و مردمی سازی اقتصاد و توجه ویژه به شعار 

سال "جهش تولید با مشارکت مردم" می باشد.
وی اشتغال مستقیم ۴۴۸۰ نفر و اشتغال غیرمستقیم 
۹6۱۷ نفر را از نتایج اجرای ایــن طرح ها عنوان کرد. 
رییس مرکز توسعه مکانیزاسیون و صنایع کشاورزی 
تصریح کرد: این طرح ها از جمله شامل کارخانه های 
خــوراک دام و طیور و آبزیان، ســردخانه محصولات 
کشاورزی، فرآوری محصولات باغی، کارخانه های رب 
و صنایع بســته بندی محصولات کشاورزی هستند. 
وی گفت: خراسان رضوی، کرمان و آذربایجان غربی 
به ترتیب با ۲۹، ۱۸ و ۱۷ پروژه جزو ســه استان برتر 
به لحاظ تعداد طرح ها هســتند. ذوالفقاری ادامه داد: 
استان های گیان، آذربایجان غربی و خراسان رضوی 
با سرمایه گذاری ۱6۹۷، ۱۵6۱ و ۱۰۰6 میلیارد تومان، 

رتبه های برتر را به خود اختصاص داده اند.

فرصت های سرمایه گذاری برای بخش خصوصی در بنادر 

کاهش میزان خرید گوشت قرمز

جذب 2.۵ میلیون تن ماده خام کشاورزیصادرات ۱۷ هزار و ۵00 تن گوشت مرغ 

گروه اقتصاد ایران وجهان
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رئیس کانون عالــی انجمن های صنفی کارگری با 
اشاره به معیشت کارگران گفت:خواسته ما اجرای 
ماده ۴۱ قانون کار و اجــرای فرمایش رهبر معظم 
انقلاب مبنــی بر حفظ قدرت خریــد مردم و حل 
مسئله گرانی و تورم است. دستمزد بدون لحاظ تورم 

واقعی و سبد معیشت تعیین شده است.
به گزارش تسنیم، رهبر معظم انقلاب اسلامی در 
اولین دیدار رئیس جمهور و دولــت چهاردهم، با 
شکرگذاری تشکیل ســریع دولت با همت رئیس 
جمهور و کمــک ارزنده مجلس، نــکات مهمی را 
همچون رعایت اولویت های فوری از جمله تورم و 
گرانی، چگونگی انتخاب مدیران و همکاران، حضور 
در میان متن مردم، ضرورت حکمرانی قانونمند در 
فضای مجازی و توجه به تولید به عنوان کلید حل 

مشکلات اقتصادی، بیان کردند.
 اولویت های فوری تورم و گرانی از سوی رهبر معظم 
انقلاب نشان می دهد که این مسئله برای همه مردم 
به ویژه کارگران حائز نقش مهم در وضعیت زندگی 
است. درحال حاضر گرانی و تورم اثرات منفی زیادی 
روی معیشت کارگران گذاشــته است. تورم بالای 
۴0درصدی، چند سالی است در اقتصاد کشور خانه 
کرده و میل به پایین آمدن ندارد. ماندگاری این نرخ 
تورم بالا سبب شده بسیاری از مشکلات اقتصادی 

دولت و بخش خصوصی ناشی از تورم فعلی باشد.
یکی از اســتدلال های مدیران دولتــی در تعیین 
حداقل دســتمزد کارگران این است که اگر درصد 
افزایش، عدد بالایی باشد بر نرخ تورم تأثیر گذاشته 
و آن را نیز افزایش می دهد. آیا بین دستمزد جامعه 

کارگری و نرخ تورم ارتباط معناداری وجود دارد؟
سمیه گلپور,رئیس کانون عالی انجمن های صنفی 
کارگری کشور با تأکید بر اینکه دستمزد باید بتواند 
قدرت خرید کارگران را برای زندگی با کرامت افزایش 
دهد گفت: متغیرهای پولی بیشــترین سهم را در 
تورم دارند و »تاثیر دستمزد بر افزایش نرخ تورم« 
استدلالی دور از واقع است. دســتمزد و نرخ تورم 
فاصله زیادی دارد،شاید برای دولت غیرواقعی به نظر 
برسد که دستمزد مطابق نرخ تورم تعیین شود, اما 
آنچه واقعی است این است که مردم قدرت خریدی 
می خواهند که در آن کرامت و زندگی با شرافت آنها 

تأمین شود.

فعال کارگری با تأکید بر اینکــه کارگران به دنبال 
زندگی با شرافت هستند افزود:حفظ قدرت خرید 
برای طبقه فرودســت جامعه باید تأمین شود. در 
شــرایطی که ارز ترجیحی بدون هیچ سیاســت 
جایگزینی حذف می شود و نرخ ها یک شبه, چندین 
برابر می شــود,از ماده ۴۱عبور کرده ایم,حتی اگر 
دولت دستمزد را با نرخ تورم متناسب کند,باز هم 
شب بعد نرخ ها افزایش می یابد, بنابراین در گام اول 
ضرورت دارد, دولت نرخ تورم را کنترل کند. سپس 

در جهت اجرای ماده ۴۱قانون کار گام بردارد.
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری کشور 
بیان کرد: دولت که مدیریت اقتصاد کشور را دارد, 
باید دستمزد را به گونه ای تعیین کند که جوابگوی 
سبد معیشت کارگران باشد. در حال حاضر دستمزد 
فاصله زیادی با سبد معیشــت دارد. دستمزد باید 

مردم را به شرافت برساند.
وی گفت: کارگران صدقه بگیر نیستند و از دسترنج 
خود گذران زندگی می کنند بنابراین خواسته ما که 
اجرای ماده ۴۱ قانــون کار و اجرای فرمایش رهبر 
معظم انقلاب مبنی بر حفــظ قدرت خرید مردم و 
حل مسئله گرانی و تورم است باید مورد توجه قرار 
گیرد و مزد بدون لحاظ تورم واقعی و سبد معیشت 

تعیین شده است.
گلپور ادامه داد: اگر یک شغل به گونه ای باشد که 
معاش کارگر را تأمین کند, کارگر هراس از هزینه 
های بیماری و دوران بازنشستگی و... ندارد و همین 
مســئله باعث بهره وری کارگر در شغل مورد نظر 
خواهد شــد. در حال حاضر فاصله ای بین تعریف 
حقیقی شغل و آن چه در جامعه دیده می شود وجود 
دارد. معیشت است که تضمین کننده قدرت خرید 

کارگران است.
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری کشور 
با تأکید بر اینکه  تا زمانی که تورم کنترل نشــود، 
قدرت خرید کارگران افزایش نمــی یابد افزود:به 
دلیل پایین بودن حداقل  دستمزد،  با وجود نیازی 
که واحدهای صنعتی به نیروی کار دارند، مشاهده 
می کنیم که کارگران سرکار نمی روند و به سمت 
مشاغل کاذب می روند تا بتوانند از بس هزینه های 
زندگی بربیاید، به عبارتی کارگر دچار پدیده بیکاری 

ارادی می شود.

رئیس مرکز خشکســالی گفت: برای سال زراعی 
جدید، مشکلی در کشت پاییزه محصولات نداریم 
و تنها به سبب برداشت بی رویه، مدیریت آب باید 
در دســتور کار قرار بگیرد. احد وظیفه گفت: بنابر 
آمار بارش های امسال در غالب مناطق کشور در حد 
نرمال است، البته میزان بارش ها  یکنواخت نیست  
و استان های دامنه های جنوبی البرز از جمله تهران، 
قزوین، سمنان و خراســان رضوی برابر با متوسط 
بلندمدت دریافت نکردند و همواره این اســتان ها 

بیشترین بی هنجاری را از لحاظ درصد دارند.
او با بیان اینکه میانگین کلی کشور بارش ها  نرمال 
است، افزود: بارش در ستان های کرمانشاه، ایلام، 
خراسان جنوبی و جنوب سیستان و بلوچستان  در 
حد نرمال و بالاتر از نرمال بوده است. همچنین در 
باقی مانده سال آبی جاری به جزء مناطق جنوب 

شرق و سواحل شمالی در ســایر نقاط بارش های 
چندانی نداریم.

وظیفه ادامه داد: بنابر آمار از لحاظ دمایی بویژه در 
مرداد و در ادامه شهریور فلات مرکزی ایران با بی 
هنجاری دما روبرو بود و در پیش بینی های فصلی 
هم انتظار تابستان گرمتر از نرمال داریم به طوریکه 
میانگین دمای کشور یک تا ۲ درجه بالاتر از نرمال 
پیش بینی شده بود. همچنین در مرداد متوسط دما 
بالاتر از نرمال بــود طوریکه میانگین دما در برخی 
اســتان ها بی هنجاری زیادی داشتند و به عبارتی 
کانون گرما در فلات مرکزی ایران بود که تا کنون 

چنین رکورد دمایی ثبت نشده بود.
به گفتــه او، در مردادماه تعداد قابــل توجه روز ها 
بیشینه دما در استان اصفهان ۲ درجه بالاتر از نرمال 
بود و در تهران گرچه رکورد دما شکسته نشد، اما 

تعداد روز هایی که دما ۴0 و بالاتر بود بی ســابقه 
بود. اما با این وجود پیش بینی می شود که سال آبی 

جاری با بارش های نرمال به پایان برسد.
رئیس مرکز خشکسالی با بیان اینکه اکثر استان های 
کشور در سال آبی جاری بارش های نرمال و بالاتر 
از نرمال داشتند، افزود: پیش بینی غالب مدل های 
عددی برای فصل پاییز بارندگی کمتر از نرمال پیش 
بینی کردند و احتمال رخداد بارندگی در مقیاس 
پاییز کمتر از نرمال بلندمدت اســت. گرچه هنوز 
شاخص بزرگ مقیاس که با اطمینان ۱00 درصد 
اعلام نکرده که این وضع رخ می دهد و دلیلیش این 
است که ال نینو تغییر می کند. به گفته او، براساس 
مدل های اقلیمــی پاییز کم بــارش و دمای بالاتر 
از نرمال و به اصطلاح پاییز خشــک تر پیش روی 

کشاورزان است.

ضریب مالیاتی ســوپرمارکت ها، فروشندگان مواد 
پروتئینی و خرده فروشــی ها از ۱0 به 8 و نیم درصد 
کاهش یافت؛ ارتباط با اداره مالیــات و ارائه مدارک و 
اسناد جهت اثبات ضرورت کاهش مالیات بر درآمد به 
اتاق اصناف تهران و پیگیری های متعدد اتحادیه صنف 
سوپرمارکت و مواد پروتئینیِ تهران و نیز پیگیری های 
مجدانه کمیسیون بیمه و مالیات در یک هماهنگی و 
یکپارچگی مثال زدنی به بار نشست و سرانجام سازمان 
امور مالیاتی کشــور را متقاعد به کاهش این ضریب 
مالیاتی کرد. شاهرخ شــریفی، رئیس اتحادیه صنف 
سوپرمارکت و مواد پروتئینیِ تهران می گوید در گام 

بعدی پیگیر حذف سامانه مودیان هستند.
مالیات بر درآمد ســوپرمارکت ها، فروشندگان مواد 
پروتئینی و خرده فروشــی ها از ۱0 به 8 و نیم درصد 
کاهش یافت. شاهرخ شریفی، رئیس اتحادیه صنف 
ســوپرمارکت ها و مواد پروتئینی تهران در گفتگو با 
پایگاه اطلاع رسانی اتاق اصناف تهران با اعلام این خبر 
درخصوص پیگیری های انجام شده، توضیح داد که 
طبق درخواست اتحادیه و در مسیر ارائه مدارک و اسناد 
در ضرورت کاهش مالیات بر درآمدِ واحدهای صنفی 
خود از طریق اتاق اصناف تهران به سازمان امور مالیاتی 
کشور، اتفاقی خوب در حوزه ضرایب مالیاتی رقم خورد.
شریفی، گفت: نمی توان از پیگیری های کمیسیون 
بیمه و مالیات اتاق اصناف تهران که ریاست آن را حسن 

حسنی فراهانی بر عهده داشته، چشم پوشید که قطعا 
اگر همراهی ایشان و سازمان مردم نهاد اتاق اصناف 
تهران، نبود حالا واحدهای صنفی از ماحصل تلاش 

های ما خرسند نمی شدند.
رئیس اتحادیه صنف سوپرمارکت و مواد پروتئینیِ تهران 
در خصوص روند کاهش ضریب مالیاتی واحدهای صنفی 
خود گفت: با افزایش نرخ مالیات صنف سوپر مارکت ها 
و مواد پروتئینی و همچنین برخــی صنوف دیگر، این 
موضوع در کمیسیون بیمه و مالیات اتاق اصناف تهران 

مطرح و مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
به گفته شریفی: با توجه به شرایط فعالیت، نرخ سود و 
هزینه هایی که واحدهای صنفی متحمل می شوند، 
کمیسیون مربوطه، پیگیری موضوع از سازمان امور 
مالیاتی جهت کاهش ضریب مالیاتی را مصوب کرد. 
شریفی با اشاره به اینکه اصناف هیچ زمان نسبت به 
پرداخت مالیات و حقــوق و عوارض که قانون تعیین 
کرده مقاومت نداشته اند، تصریح کرد که »پایبندی و 
التزام اصناف به قانون قابل توجه و امری همیشگی بوده 
و می توان این ادعا را داشت که اصناف در گروه اقشار 

اقتصادی هستند که کمترین فرار مالیاتی را دارند.«
اما در خصوص تعیین مالیات بردرآمد ۱0 درصد برای 
صنف سوپرمارکت ها و مواد پروتئینی، رئیس اتحادیه 
این صنف اعتقاد دارد که باید میان مالیات، درآمد و سود 

بنگاه صنفی، تناسب و تعادل حاکم باشد.

شــریفی با اشــاره به اینکه با بررســی نرخ ســود اقلام 
ســوپرمارکتی و هزینه های این صنف و تعیین مالیات 
۱0 درصد، بار سنگینی بر اعضای این صنف تحمیل می 
کرد، توضیح داد که »با جمع بندی موضوع در اتحادیه، 
درخواست خود را در کمیسیون بیمه و مالیات اتاق اصناف 
تهران مطرح و پس از تصویب در کمیســیون موضوع از 
ســازمان امور مالیاتی تهران پیگیری شد؛ خوشبختانه 
مذاکرات انجام شــده و مســتندات ارائه شــده از سوی 
کارشناسان سازمان امور مالیاتی پذیرفته و مالیات بر درآمد 
صنف سوپرمارکت ها و مواد پروتئینی، خرده فروشی ها و 

برخی صنوف دیگر به 8 و نیم درصد کاهش یافت.«
رئیس اتحادیه صنف ســوپرمارکت و مواد پروتئینیِ 
تهران با بیان اینکه موافقــت با کاهش مالیات برخی 
صنوف از ۱0 به 8 و نیم درصد مشمول تمامی فعالان 
صنفی کشــور در این رسته ها می شــود، این اتفاق 
را مبارک و باعث خوشــحالی دانست که »توانستیم 
با پیگیری و مســاعدت اتاق اصناف تهــران به ویژه 
کمیســیون بیمه و مالیات و همچنیــن همکاری و 
همراهی ســازمان امور مالیاتی قدمی برای همکاران 
خود در سراسر کشور برداریم.« او بر این نکته تاکید 
کرد که »حمایت اتاق اصناف تهران و کمیسیون بیمه و 
مالیات آن و مساعدت سازمان امور مالیاتی در پذیرش 
مستندات و ادله ارائه شده برای کاهش مالیات تعدادی 

از صنوف، قابل تقدیر و قدردانی است.«

مطابق گــزارش ارائه 
شده از سوی صندوق 
کارآفرینــی امیــد از 
۵۱00 فقره تسهیلات 
اشــتغال زایی، ۵00 
طرح در حوزه کشاورزی، بیش از ۲۹۹0 طرح 
در بخش خدمات و بیش از ۱۶۵0 طرح نیز در 

بخش صنعت بوده است.
به گزارش تسنیم، مطابق نتایج طرح آمارگیری 
نیروی کار بهار ۱۴03، بررســی اشــتغال در 
بخش های عمده فعالیت اقتصادی نشان می 
دهد که بخش خدمات با ۵۲,۴ درصد بیشترین 
سهم اشــتغال را به خود اختصاص داده است. 
در مراتب بعدی بخش هــای صنعت با 33,0 
و کشــاورزی با ۱۴,۵ درصد قرار دارند. سهم 
شاغلان بخش کشــاورزی و بخش صنعت در 

بهار ۱۴03 نسبت به فصل مشابه سال قبل به 
ترتیب ۱,0 و 0,۱ درصد کاهش و سهم شاغلان 
بخش خدمات ۱,۱ درصد افزایش داشته است.

بررسی نرخ بیکاری جمعیت ۱۵ساله و بیشتر 
نشان می دهد که 7,7 درصد از جمعیت فعال, 
بیــکار بوده انــد. همچنین بر اســاس فاصله 
اطمینان ۹۵ درصد  نرخ بیکاری کل کشــور 
بین 7,۴ درصد تــا 8,۱ درصد با نقطه مرکزی 
7,7 درصد به دست آمده است. هادی آقابابایی, 
مدیرعامل صنــدوق کارآفرینی امید گفت: از 
ابتدای امســال تاکنون بیــش از ۵۱00 فقره 
تسهیلات اشتغال زایی صندوق کارآفرینی امید 

در اختیار کارآفرینان قرار گرفته است.
آقابابایــی اظهار داشــت: رســالت صندوق 
کارآفرینــی امید پرداخت تســهیلات خرد و 
کوچک و متوسط است و در راستای سیاست 
های حمایتی دولت، این صندوق تلاش کرده 
است تا تسهیلات اشتغالزایی را در تمامی پهنه 

سرزمینی گســیل دهد. وی با تاکید بر نقش 
حمایتی و مشــاوره ای صندوق برای جوانان 
کارآفرین بیان کرد: با این میزان تســهیلات 
پرداختی در شــش ماه اخیر بیش از ۱۲000 

شغل در کشور ایجاد یا تثبیت شده است.
مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید با اشاره به 
اینکه تسهیلات صندوق در بخش های مختلف 
در اختیار کارآفرینان قرار گرفته است، گفت: 
از ۵۱00 فقره تســهیلات اشتغال زایی، ۵00 
طرح در حوزه کشاورزی، بیش از ۲۹۹0 طرح 
در بخش خدمات و بیش از ۱۶۵0 طرح نیز در 

بخش صنعت پرداخت شده است.
هادی آقابابایی با بیان اینکه این صندوق بازویی 
برای دولت به منظور پیشبرد اهداف کارآفرینی 
و اشتغالزایی اقشــار مختلف جامعه به حساب 
می آید. اظهار داشــت: از ابتدای سال تاکنون 
بیش از ۴۲ درصد تسهیلات پرداختی به بانوان 

کارآفرین تخصیص یافته است.

شایلی قرایی
News kasbokar@gmail.com

تسهیلات پرداختی به بانوان کارآفرین افزایش یافت

رشد سهم بخش خدمات در اشتغالزایی

کاهش ضریب مالیاتی سوپرمارکت دارانمشکلی برای کشت پاییزه در کشور وجود ندارد

ضرورت حل مسئله گرانی و تورم برای معیشت کارگران

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی حوزه ثبتی قائم شهر 

نظر به دستور مواد ۱ و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
۱3۹0/۹/۲0 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 
قائم شهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت 

اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد : 
املاک متقاضیان واقع در قریه سید محله کیاکلا پلاک ۲ اصلی بخش ۴ 

7۲3 فرعی بنام خانم فرشته میرزائی نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۱۵۱8,7۵ متر 
مربع خریداری بدون واسطه از خانم زینب بناری مالک رسمی. 

لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
۱3 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه محلی / کثیرالانتشار 
در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار ،آگهی رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع 
به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق 
در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض 
باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید 
و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض 
گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت 
مینماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده ۱3 
آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده واحد ثبتی با رای 
هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به 
صورت همزمان باطلاع عموم میرساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود 

واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴03/0۶/۱0 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴03/0۶/۲۵ 

مرتضی قاسم پور 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان قائم شهر 

شناسه آگهی ۱78033۲

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای هیات به شماره ۱۴03/۱388۱ مورخ ۱۴03/0۵/۲۴ هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهشهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای محمد صادقی کوهستانی فرزند محمد 
اسمعیل نسبت به سه دانگ از ششدانگ یکقطعه باغ به مساحت ۲۱۹۲٫۹7 متر مربع به 
شماره کلاسه ۱۴03/۶۹8 قسمتی از پلاک ۲۶ واقع در اراضی کوهستان بخش ۱8 ثبت 
بهشهر مستند مالکیت خریداری شده از مالک غیر رسمی علی اکبر صادقی لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتیکه اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 

انقضاء مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴03/0۶/۱0 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴03/0۶/۲۴ 

محمد حسن صادقی 
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک بهشهر

شناسه آگهی ۱777۱0۶

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمانشاه
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه دو

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رأی شماره ۱۴03۶03۱۶0۱۴00۲۱۵0 مورخه ۱۴03/0۶/03 هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه دو 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم یوسف صادقی فرزند حسن بشماره شناسنامه ۴0۵ صادره از کرمانشاه 
ششدانگ قسمتی از ساختمان پلاک شماره ۶8 فرعی از ۵7 فرعی از ۱۲۵ اصلی واقع در بخش سه حومه به ادرس 
کرمانشاه سعدی کوچه پیروز پلاک 37 خریداری از مالک رسمی مجید قبادپور محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 

بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴03/0۶/۱0 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴03/0۶/۲۶

فرشاد نادری
رئیس ثبت اسناد و املاک

م/الف۲۱7۵

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی حوزه ثبتی قائم شهر 

نظر به دستور مواد ۱ و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مصوب ۱3۹0/۹/۲0 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر 
در واحد ثبتی قائم شهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم 

صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد : 
املاک متقاضیان واقع در قریه سید محله کیاکلا پلاک ۲ اصلی بخش ۴ 

7۲۴ فرعی بنام خانم فرزانه میرزائی نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۱۴83٫۹0 
متر مربع خریداری بدون واسطه از آقای سید مصطفی قاسمی مالک رسمی 

لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و ماده ۱3 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه 
محلی / کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی رای هیات الصاق تا 
در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین 
آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه .نیست .بدیهی است برابر ماده ۱3 آئین نامه 
مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده واحد ثبتی با رای 
هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید ،حدود مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید 
حدود به صورت همزمان باطلاع عموم میرساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد 
سابقه تحدید حدود واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. 

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴03/0۶/۱0  تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴03/0۶/۲۵ 
مرتضی قاسم پور 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان قائم شهر

شناسه آگهی ۱7803۶۵

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴03/833 مورخ ۱۴03/0۱/۱۶ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهشهر تصرفات 
مالکانه بلا معارض متقاضی شرکت گاز مازندران نسبت به ششدانگ یکقطعه زمین مزروعی 
به مساحت ۲3٫0۵ متر مربع قسمتی از پلاک ۴7 اصلی به شماره کلاسه ۱۴0۲/8۴8 واقع در 
اراضی قریه امام ده بخش ۱7 ثبت بهشهر مستند مالکیت خریداری شده مع الواسطه از مالک 
غیر رسمی حسین عرب برگه استشهادیه ارائه شده محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضاء مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴03/0۵/۲7 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴03/0۶/۱0 

سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک بهشهر 
محمد حسن صادقی

شناسه آگهی ۱7۶۵378

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر آرای صادره در هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی در واحد ثبتی  حوزه ثبت ملک بهشهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضیان واقع در اراضی 

قریه پاسند پلاک ۴8 - اصلی بخش ۱7  ثبت بهشهر به شرح ذیل می باشد 
۱- بنام آقای محمد صالحی فرزند حسینعلی در ششــدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۴۵۴3,۱۲ 

مترمربع به شماره  کلاسه ۱۴0۲/77۹ 
۲- بنام آقای محمد صالحی فرزند حسینعلی در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی مشتمل بر دامداری 

به مساحت  73۲3,00 متر مربع به شماره کلاسه ۱۴0۲/8۵۲ 
برابر برگه استشهادیه ارائه شده محرز گردیده است که مستند مالکیت خریداری شده مع الواسطه از مالک 
رسمی زهرا کاردگر بالادهی به متقاضی واگذار شده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی میشود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 

انقضاء مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴03/0۵/۲7   تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴03/0۶/۱0 

محمد حسن صادقی   سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بهشهر
شناسه آگهی ۱7۶۹۶۱۵

اشتغالزایی از طریق توسعه تولید
حمید حاج اسماعیلی، کارشناس بازار کار

جذب سرمایه گذاری یکی از اساسی ترین مولفه های توسعه 
بازار کار است. بدون دسترســی به منابع مالی نمی توان کار 
اساسی در حوزه اشتغالزایی انجام داد. سرمایه های خارجی 
و داخلی باید به ســرعت جذب و در راستای ایجاد زمینه ها 
و مشــوق های لازم برای حضور بخش خصوصی در عرصه 
اشتغالزایی خصوصا اشتغالزایی از طریق توسعه تولید به کار 
گرفته شود. یکی از مهم ترین راهکارهای ایجاد اشتغال پایدار 

کمک به شکل گیری بنگاه های کوچک و متوسط است.
در ایــن زمینه دولــت می توانــد با ســرمایه گذاری های 
زیرســاختی و ایجــاد مشــوق های لازم زمینــه جذب 
ســرمایه های مردم و همچنین ســرمایه های خارجی در 
حوزه های تولیدی فراهم کند و از این طریق به ایجاد اشتغال 
کمک کند. برای این ســرمایه گذاری زیرساختی و ایجاد 
مشــوق های مورد نظر هم دولت قاعدتا باید به منابع مالی 

دسترسی داشته باشد.
در دولت سیزدهم اقدامات زیادی در زمینه اشتغال صورت 
گرفت، به عنوان نمونه همین که مســئولان دنبال احیای 
کارگاه هــای معطل مانده و دچار مشــکل رفتنــد، اقدام 
مناسبی بود که صورت گرفت زیر از این طریق بخش زیادی 
از این کارگاه ها به بخش تولید بازگشــتند و همین موجب 

شد تا عده  زیادی شاغل شوند.
دولت باید به خلاقیت ها در بخش های تولیدی فرصت ظهور و 
بروز بدهد و به خلاقیت ها معافیت بدهد. تسهیلات خوبی برای 
بخش های دانش بنیان قرار دهد و با حمایت از نخبگان در حوزه 

های مختلف زمینه را برای تولید بیشتر و خودکفایی باز کند.
لذا نمره بالایی نمی توان برای حمایت از تولید در سالهایی که به 
نام جهش تولید گذاشته شد و باید با توسل به تولید گشایش هایی 
در اقتصاد ایجاد می گردید تا اقتصاد ایران به پویایی می رسید، 
داد. بنابراین دولت در زمینه رساندن اقتصاد به مرز جهش تولید 

کار قابل اعتنای حمایتی و در خور تعریفی نکرده است.
سال هاست که نتوانسته ایم تحول جدی در زمینه اقتصاد 
دیجیتال ایجاد کنیم، هنوز نتوانسته ایم زیرساخت های آن 
را فراهم کرده و در عین حال یک راهبرد مناسب برای آن 
داشته باشیم؛ به طوری که با وجود اینکه مشاغل اینترنتی 
زیادی داریم اما این مشاغل هنوز به رسمیت شناخته نشده 
و تحت پوشش بیمه های اجتماعی قرار نگرفته اند و اقدامات 
اساسی برای توسعه آنها صورت نگرفته است و در عین حال 
اقتصاد ما نیز به این واسطه آسیب دیده است چرا که حدود 
۴۵ درصد اقتصاد دنیا در کشورهای در حال توسعه به سمت 
اقتصاد دیجیتال رفته در حالی که این میزان در کشــور ما 

چیزی حدود ده درصد است.
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فناوری و 
اطلاعات

ابداع صفحه نمایشی که فقط برای نوشتن طراحی شده است
اگر می خواهید بر روی نوشتن تمرکز کنید، احتمالا نباید از رایانه ای استفاده کنید که به 
اینترنت متصل است و باعث عدم تمرکز می شود و هشدارهای گوناگون برای شما ارسال 
می کند. اینجاست که BYOK وارد می شــود، این صفحه نمایش به شما اجازه نمی دهد 
کاری غیر از نوشتن انجام دهید. به گزارش ایســنا، BYOK که سر واژه عبارت »کیبورد 
خود را بیاورید« است، توسط یک کارآفرین آمریکایی اختراع شده است و در حال حاضر 
عضو کمپین کیک استارتر)Kickstarter( اســت. به نقل از نیواطلس، کیک استارتر 
شرکتی آمریکایی و عام المنفعه برای کمک به پروژه های نوآورانه در زندگی بشر است که از 

استارتاپ هایی با ایده های نوین و خلاقانه حمایت می کند.
این دستگاه به شکل یک صفحه نمایش LCD تک رنگ با ابعاد ۱۶۵×۸۰×۴۰ میلی متر 
اســت. از طریق بلوتوث یا کابل USB به صفحه کلید شخص ثالث موجود کاربر متصل 
می شود. بسته به اینکه کدام یک از سه اندازه فونت انتخاب شده باشد، BYOK تنها دو تا 

شش خط متن را همزمان نمایش می دهد.
استفاده از آن ساده است. کافی است آن را روشن کنید، به صفحه کلید متصل کنید و شروع 
به تایپ کردن کنید. فایل های متنی در حافظه داخلی ۱۶ مگابایتی خود BYOK ذخیره 

می شود و سپس از طریق کابل USB به رایانه کاربر منتقل می شود.
BYOK را می توان با اســتفاده از پایه قابل جابجایی اش نگه داشت یا از طریق آهنربای 
یکپارچه آن به یک پایه مغناطیسی متصل کرد. گفته می شود عمر باتری آن بسته به میزان 
روشنایی صفحه نمایش از پنج تا ۲۰ ساعت متغیر است و چهار تنظیم برای انتخاب نور 
وجود دارد. BYOK هنوز به تولید نرسیده است و در آن صورت در دو رنگ سیاه یا سفید 

عرضه می شود و قیمت آن ۱۸۰ دلار است.

به دنبال دانش بنیان کردن کشاورزی هستیم
وزیر جهاد کشاورزی گفت: دانش بنیان کردن بخش کشاورزی و تحقق اهداف مندرج در 
برنامه های بالادستی را در کنار پرداختن به مسائل روز و تنظیم بازار و مراقبت از سفره های 

مردم دنبال می کنیم.
»غلامرضا نوری قزلجــه« در آیین معارفه خود به عنوان وزیر جهادکشــاورزی و تودیع 
»محمدعلی نیکبخت« که با حضور معاون اول رئیس جمهــوری در محل وزارت جهاد 
کشاورزی برگزار شد، افزود: مسئولیت بزرگی را بر عهده گرفته ایم و این مسئولیت که ابتدا 
ملت برعهده این دولت گذاشته است را با روش مناسب وفاق ملی که رئیس جمهوری در 
پیش گرفته است، در بخش کشاورزی پیش خواهیم برد. وی در ادامه از حضور پر رنگ 
تشکل ها قدردانی کرد و افزود: هر کاری که بخواهیم در بخش کشاورزی انجام بدهیم با 
کمک این فعالان و کشاورزان خواهد بود.وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: مجلس شورای 

اسلامی وفاق ملی دولت چهاردهم را با حمایت قاطع از کابینه معرفی شده، تکمیل کرد.
وی تصریح کرد: همه این ها مسئولیت بسیار سنگینی را بر عهده ما دولتی ها گذاشته است 

که امیدواریم بتوانیم از عهده این مسئولیت سنگین بر بیاییم.
نوری قزلجه بیان داشت: بنا داریم در بخش کشاورزی ضمن اینکه به مسائل روز و تنظیم بازار 
و موضوعات این چنینی می پردازیم و از قیمت ها و سفره مردم مراقبت می کنیم، از کارهای 
اصلی و فنی و دانش بنیان کردن این بخش، تحقق اهداف مندرج در اهداف بالادستی که 

مورد تاکید دولت است غفلت نکنیم و رسالت اصلی وزارتخانه را دنبال کنیم.

همکاری با نیروهای مســلح برای پیشــبرد طرح های 
اقتدارآفرین

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور بر حمایت و همکاری مشترک 
با نیروهای مسلح در راستای توسعه فناوری ها و همکاری در طرح های دانش بنیان تاکید 
کرد. به گزارش مهر به نقل از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، 
نشست مشترک معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور و معاونان علوم، 
تحقیقات و فناوری نیروهای مسلح با هدف بررسی طرح های مشترک و توسعه زمینه های 
همکاری های فناورانه برگزار شد. حسین افشین، معاون علمی رییس جمهور طی سخنانی 
در این نشست با اشاره به آمادگی معاونت علمی برای توسعه و پیشبرد طرح های اقتدارآفرین 
و فناورانه با همکاری نیروهای مسلح گفت: برای تحقق اقتدار ملی باید حاکمیت و دولت 
از توسعه فناوری ها در بخش دفاعی کشور - هر چند اقتصادی نباشند - حمایت کنند و 
سرریز فناوری های بخش دفاعی نیز به تکامل زنجیره ارزش، توسعه بازار و اقتصاد بخش 

دانش بنیان و خصوصی کمک خواهد کرد.
معاون علمی رییس جمهور ادامه داد: لازم است در بخش هایی که امکان بازگشت سرمایه 
وجود ندارد و اقتصادی نیســت، حمایت مالی و تامین هزینه ها از زیرساخت تا تعمیر و 
نگهداری توسط دولت تقبل شود و دولت ریسک های اولیه را بپذیرد تا رشد و توسعه اتفاق 
بیافتد، اما تمهید سازوکارهایی که ضمن ســرریز فناوری های حاصله به بخش تجاری، 
زیرساخت ها و امکانات بخش دفاعی را تا حد امکان در اختیار توسعه فناوری قرار دهد، 

کمک کننده و اثرگذار خواهد بود.
وی با تاکید بر ضرورت وجود دورنمای مشخص برای هر فناوری، شناخت الزام ها و چگونگی 
حرکت در مسیر توسعه فناوری ها گفت: برای هر فناوری نیازمند یک اطلس توسعه فناوری 
هستیم تا به درستی بدانیم که الزامات رشد و توسعه آن فناوری چیست. در مسیر اقتصادی 
شدن یک فناوری، قطعاً حاکمیت می تواند ایفاگر نقش حمایتی باشد و زمینه های لازم را 
برای اقتدار و توسعه فناوری فراهم بیاورد، اما در مسیر تجاری شدن فناوری ها و اقتصادی 
شــدن آن ها، ضرورت دارد امکانات و زمینه های لازم برای نقش آفرینی مردم و بخش 

خصوصی ایجاد شود.
افشین، نیروی انسانی خلاق، بازار و بنگاه را سه لازمه توسعه محصول و اقتصاد دانست و 
گفت: توسعه اقتصاد نیازمند دولت حمایتگر و بیمه گر است و نیروهای مسلح در ایجاد بازار 
و حمایت از اقتصاد بخش خصوصی و مردمی، می تواند نقشی راهبردی ایفا کند؛ لازم است 
که مردم به این باور برسند که نیروهای مسلح حامی اقتصاد آن ها است و معاونت علمی 
آمادگی کامل دارد تا از سرریز شدن فناوری ها و زیرساخت های بخش دفاعی و عرضه این 

فناوری ها به بخش مهندسی و تجاری ، حمایت و همکاری کند.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور با تأکید بر اهمیت امیدآفرینی در 
جامعه با کمک خلاقیت و علوم انسانی گفت: معتقدم مسیر توسعه خلاقیت از علوم انسانی 
می گذرد و نیازمند توجهی جدی به امر علوم انسانی در مسأله تولید خلاق، با هدف ایجاد 
امید در جامعه هستیم. بر همین اساس، یکی از موضوعاتی که در این دوره جدی دنبال 

خواهیم کرد، خلق امید به کمک علوم انسانی است.
افشین با اشاره به عزم جدی معاونت علمی برای اجرای موافقت نامه ها با نیروهای مسلح به 
منظور توسعه طرح های فناورانه، گفت: برای تحقق این مهم، ایجاد یک پنجره واحد مسیر 

اجرای توافق نامه ها و پیشبرد همکاری ها، اثرگذار و راهگشا خواهد بود.
وی همچنین با تأکید بر تسهیل امکان استفاده از زیرساخت های کارآمد بخش دفاعی 
و نیروهای مسلح در مسیر توســعه فناوری ها عنوان کرد:  دانشگاه امام حسین )ع( یکی 
از دانشگاه های حائز رتبه بالا در همکاری ها و حمایت ها است و انتظارمان این است این 
دانشگاه توانمند، ظرفیت ها وزیرساخت هایش را در اختیار دیگر دانشگاه ها و پژوهشگاه ها 

و فعالان فناور در مسیر اقتصادی شدن فناوری ها و تجاری سازی آن ها قرار دهد.
محمد مهدی نژاد نوری، معاون علوم، تحقیقات و فناوری ستاد کل نیروهای مسلح هم در 
این دیدار ضمن تبریک انتصاب معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور 
بر ضرورت توسعه فناوری به عنوان یک مؤلفه مهم اقتدار و توانمندی تأکید کرد و افزود: 
دانش و فناوری به عنوان یکی از مؤلفه های مهم قدرت، حائز اهمیتی بســیار بالا است و 
ناظر به ضرورت های کشور، تأکیدات رهبر معظم انقلاب و اهمیت توانمندی رویارویی با 
مسائل منطقه ای و بین المللی، سطح نیاز ما به دانش و فناوری بالاست و به حداکثر استفاده 
از ظرفیت های علم و فناوری نیاز داریم. بر این باور هستیم که می توانیم با تجمیع منابع، 
یکپارچگی ظرفیت ها و نیازها با استفاده از ظرفیت شرکت های داخلی، نیروی انسانی 

متخصص و توانمند در مسیر توسعه فناوری های روز حرکت کنیم .

اخبار

معاون مدیریــت منابع بنیاد 
ملی نخبگان از مذاکره با بانک 
مرکزی برای کاهش نرخ سود 
وام مســکن نخبــگان از ۲۳ 
درصد به ۱۴ درصد خبر دادو 
گفت:در این صورت اقساط ۴۰ میلیونی به ۳۰ میلیون 
تومان کاهش می یابد. فرشــاد سلیمانی در گفت وگو با 
مهر، درباره وضعیت اعطای وام مسکن نخبگان از سال 
گذشته تاکنون توضیح داد و اظهار کرد: سال گذشته وام 
مسکن بنیاد ملی نخبگان یک میلیارد تومان با نرخ سود 
۲۳ درصد و با بازپرداخت حداکثر ۲۰ ســاله بود اما این 
مبلغ با توجه به اینکه قیمت مسکن بالا رفته بود، کفاف 

خرید مسکن را نمی داد.
معاون توســعه و مدیریت منابع بنیاد ملــی نخبگان با 
اشــاره به مذاکره با بانک مرکزی برای افزایش مبلغ وام 
مسکن گفت: این مذاکرات در نهایت منجر به این شد که 
اواخر اسفند ســال ۱۴۰۲ بانک مرکزی و شورای پول و 
اعتبار موافقت کردند که وام مسکن به ۲ میلیارد تومان 

افزایش یابد.

معرفی ۱۷۰ نخبه به بانک برای دریافت وام 
مسکن در سال ۱۴۰۲

سلیمانی با اعلام اینکه سال گذشــته ۱۷۰ متقاضی را 
برای اخــذ ۱۷۰ میلیارد تومان وام مســکن به بانک ها 
معرفی کردیم، خاطرنشــان کرد: البته این معرفی نامه 
به منزله دریافت وام نیســت چرا که مشخص نیست از 
این تعداد، چند نفر موفق به دریافت وام شده اند؛ چرا که 
برخی ها معرفی نامه وام از ما مــی گیرند ولی به دلایل 
مختلف از دریافت وام منصرف می شــوند و دیگر به ما 

اطلاع نمی دهند. وی ادامه داد: آمار تقریبی ما نشان می 
دهد که در سال ۱۴۰۲ بالای ۷۰ درصد از متقاضیان وام 
یعنی ۱۴۰-۱۵۰ نفر از متقاضیان وام مسکن، موفق به 

دریافت وام شده اند.

۱۷۰ نفر از ابتدای سال تاکنون متقاضی گرفتن 
وام ۲ میلیاردی مسکن شدند

معاون توسعه و مدیریت منابع بنیاد ملی نخبگان تصریح 
کرد: در سال ۱۴۰۳ تاکنون )تا انتهای مردادماه(، ۱۷۰ 
متقاضی را برای دریافت ۳۵۰ میلیارد تومان وام مسکن 

به بانک ها معرفی کرده ایم.
سلیمانی با اشاره به اقساط ۴۰ میلیون تومانی وام ۲ میلیارد 
تومانی وام مسکن گفت: اقساط سال گذشته وام مسکن 
نخبگان ۲۰ میلیــون تومان در ماه و اقســاط جدید ۴۰ 
میلیون تومان است که در همین رابطه با بانک مرکزی وارد 
مذاکره شدیم که نرخ سود را کاهش دهد. در دولت گذشته 
با مرحوم آیت الله رییسی صحبت هایی شده بود که برای 
نخبگان نرخ سود کاهش یابد و از ۲۳ درصد به حداقل ۱۴ 
درصد برســد که در این صورت مبلغ اقساط به حدود ۳۰ 
میلیون در ماه کاهش می یافت اما متاسفانه بعد از شهادت 

آقای رییسی عملا این موضوع مسکوت ماند.
وی افزود: الحمدالله دیدگاه دکتر پزشکیان نیز در بحث 
نخبگان مثبت است و چندین بار در سخنرانی های خود 
تاکیداتی داشته اند. با توجه به احتمال تغییر و تحولات 
در وزارت اقتصاد و بانک مرکزی، منتظر هستیم تکلیف 
روشن شود تا بار دیگر درخواست خودمان را مطرح کنیم.

جلسه با مسولان اعتباری ۸ بانک عامل
معاون توسعه و مدیریت منابع بنیاد ملی نخبگان ضمن 
بیان این مطلب که برخی بانک ها به دلایل مختلف وام را 
به متقاضیان تخصیص نمی دادند، گفت: در همین رابطه 
جلسه ای با مسولان اعتباری ۸ بانک عامل که وظیفه شان 

پرداخت این وام است، برگزار کردیم. بانک ها یک از عوامل 
عدم تخصیص وام را کمبود نقدینگی با ناترازی و یا تراز منفی 
عنوان و بیان کردند که بانک مرکزی به ما این اجازه را نمی 
دهد. استدلال ما این بود که حتی اگر هزار نخبه را به بانک ها 
معرفی کنیم، چیزی حدود ۲ هزار میلیارد تومان می شود 
که این عدد در سیستم بانکی ما مبلغ بالایی نیست و ما در 

نهایت استدلال بانک ها را نپذیرفتیم.
سلیمانی با اشــاره به اینکه بعد از برگزاری این جلسه، 
اتفاقات مثبتی افتاد و بانک ملی و بانک مســکن خیلی 
خوب همراهی می کنند و این وام در حال پرداخت شدن 
است، خاطرنشان کرد: اگر بتوانیم با بانک مرکزی تفاهم 
کنیم که یک مقدار نرخ سود را کاهش دهد و مبلغ اقساط 

وام مسکن پایین تر بیاید، مشکلات حل خواهد شد.

رایزنی با بانک مرکزی درباره تسهیل شرایط 
اعطای وام به نخبگان

وی بیان کرد: یکی از شروط اعطای وام مسکن این بود 

که مبلغ وام به علاوه سود آن در ۲۰ سال )یعنی حدود ۸ 
میلیارد تومان( باید حداقل ۸۰ درصد مبلغ مسکنی باشد 
که فرد می خواهد آن را خریداری کند؛ یعنی باید مبلغ 
خانه بالای ۸ میلیارد تومان می شد که قاعدتا برای خیلی 
از نخبگان مخصوصا آن هایی در سنین جوانی هستند و 
تازه کار را شروع کردند، امکان پذیر نبود. در نهایت مقرر 
شــد بانک ها در این قصه همراهی کنند و تقریبا برابر 
قیمت وام، قیمت مسکن را در نظر بگیرند و دیگر در بحث 

سود سخت گیری نکنند.
معاون توسعه و مدیریت منابع بنیاد ملی نخبگان با اشاره به 
مکاتبه با بانک مرکزی در خصوص سخت گیری بانک ها 
برای اعطای وام مسکن به نخبگان گفت: بانک ها این شرط 
را گذاشته اند که در صورتی به فرد نخبه وام مسکن اعطا 
می شود که دو برابر قسط وام یعنی ۸۰ میلیون تومان فیش 
حقوقی ارائه شود که بنیاد ملی نخبگان در حال رایزنی با 
بانک مرکزی است که با فیش حقوقی ۴۰ میلیون تومانی 

)معادل اقساط وام( این وام پرداخت شود.

کمبود نقدینگی بانک ها دلیل عدم پرداخت وام است

زمزمه کاهش سود »  وام مسکن نخبگان«
News kasbokar@gmail.com

دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان دیجیتال فعالیت های 
کلیدی و دستاوردهای ستاد را تشریح کرد. به گزارش مهر 
به نقل از معاونت علمی، فنــاوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاست جمهوری، حسین ملازاده، »تحول دیجیتال« را به 
عنوان یکی از مهم ترین پیشران های توسعه اقتصادی در 
عصر حاضر برشمرد و اظهار کرد: تحول دیجیتال، نقشی 
کلیدی در افزایش بهره وری، بهبود کیفیت زندگی مردم 
و توسعه پایدار ایفا می کند و در همین راستا، ستاد توسعه 
اقتصاد دیجیتال با هدف تسریع و هدایت این تحول در 
کشــور، به دنبال فراهم کردن بســترهای بهره برداری 
حداکثری از فرصت های موجود در حوزه تحول دیجیتال 

است.
وی ادامه داد: در این مسیر رایانش ابری، هوش مصنوعی، 
اینترنت اشــیاء و فناوری هایی نوین، ابزارهای دیجیتال 
برای تحول و نوآوری در کارکردهای فعلی جامعه و صنعت 

هستند.
ملازاده به بررســی اصول راهبردی ستاد توسعه اقتصاد 
دیجیتال، در تحقق تحول دیجیتــال پرداخت و عنوان 
کرد: ستاد توســعه اقتصاد دیجیتال طی سالیان اخیر 
به منظور افزایش اثربخشــی تلاش هــای فعالان عرصه 
تحول دیجیتال کشــور، تلاش کرده است از هر فعالیت 
ســازنده ای در این عرصه به اندازه بضاعت خود حمایت 
کند. به گفته او حمایت های این ستاد متکی بر »اصول و 
قواعد عدم تصدی گری، جبران کننده ضعف های اجرایی، 
توانمندسازی و توجه به پیامدهای اثربخش تر« بوده  است.

وی ضمن اشــاره به اصل عدم تصدی گری گفت: ستاد 
به جای دخالت مستقیم در اجرای پروژه ها، نقش تسهیل گر 
و حمایت گر را ایفا کرده و فضای مناســب برای فعالیت 
بخش خصوصی را فراهم می کند. مــلازاده ادامه داد: در 
این راستا ستاد حسب شرایط ســعی کرده است مشاور 
و یاور تنظیم گران بخشی باشــد و یا زبان گویا و منصف 
شرکت های دانش بنیان و خلاق در محل های اختلافشان 

با اصناف، مراجع انتظامی بخشی یا قضایی باشد.
او در خصوص اصل جبران کننده ضعف های اجرایی عنوان 
کرد: در مواردی که سایر دستگاه ها بدلیل محدودیت های 
اجرایی قادر به تصمیم گیری سریع و پرریسک نبوده اند، 

ستاد تلاش کرده است با استفاده از ظرفیت های قانونی و 
اجرایی معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری وارد 

عمل شده و شکاف ها را پر می کند.
دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان دیجیتال در ادامه 
به اصل توانمندسازی اشاره و بیان کرد: ستاد تلاش کرده 
است بر فعالیت هایی از جنس بازطراحی روابط ذینفعان، 
شبکه سازی، آموزش و فرصت آزمایش، به توانمندسازی 
سازمانها، افراد و استارتاپ ها تمرکز  کند تا بدین وسیله آنها 
را برای اتخاذ تصمیم و انجــام اقدامات نوآورانه و تحولی 

مهیا کند.
وی آخرین اصل را توجه به پیامدهای اثربخش تر خواند 
و افزود: همواره فعالیت ها و پروژه های متعددی از بیرون 
یا داخل ستاد برای اجرا پیشنهاد می شوند، تمرکز ستاد 
بر انجام فعالیت هایی با اثربخشی بیشتر بوده است، مثلا 
فعالیت هایی که یک زیست بوم  جدید ایجاد می کند یا رشد 

زیست بوم های موجود را بیشتر می کند.

فعالیت های کلیدی و دســتاوردهای ستاد 
توسعه اقتصاد دیجیتال

ملازاده توسعه زیرساخت های اقتصاد دیجیتال )مخابرات، 
رباتیک و الکترونیک( را از جمله فعالیت های ستاد برشمرد 
و هدف از این فعالیت ها را ایجــاد پایه های فنی لازم برای 
تسریع تحول دیجیتال و بهبود بهره وری در صنایع مختلف 
خواند. وی افزود: از مهم ترین دستاوردها می توان به حمایت 
از بومی سازی و توســعه بازار تجهیزات مخابراتی، توسعه 
بازار ربات های صنعتی با رویکــرد صادراتی و همکاری در 

راه اندازی مرکز ملی پیشران طراحی تراشه اشاره کرد.

هوشمندسازی فرآیندها در سازمان گمرک
دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان دیجیتال معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهوری 
به توســعه فناوری های حکمرانی و تحول دیجیتال در 
خدمات عمومی در این ستاد اشــاره کرد و گفت: در این 
حوزه، ستاد بر افزایش کارایی، شفافیت و دسترس پذیری 
خدمات دولتی تمرکز دارد و از جمله دستاوردها می توان به 
هوشمندسازی فرآیندها در سازمان گمرک، ایجاد سکوی 

مدیریت داده ها و اطلاعات مالیاتی سازمان امور مالیاتی، 
ایجاد سامانه تصمیم یار )تحلیل و پیش بینی( محصولات 
کشاورزی کشور، پلتفرم مدیریت بحران کرونا، کاهش 
مخاطرات معاملات خودرو از طریق انتشار داده های مرتبط 

موجود در دست نهادی حاکمیتی اشاره کرد.

تبدیل دانش آموزان به کارآفرینان آینده
ملازاده درخصوص نقش توانمندسازی دانش آموزان برای 
عصر دیجیتال بیان کرد: توسعه اقتصاد دیجیتال با حمایت 
از سکوهای آموزشی و برگزاری رویدادهای ترویجی، به 
دنبال توانمندسازی نسل آینده با مهارت های مورد نیاز 
برای موفقیت در عصر دیجیتال اســت. این آموزش ها 
دانش آموزان را در مسیر نوآوری و خلاقیت قرار می دهد و 
آنان را برای تبدیل شدن به توسعه دهندگان و کارآفرینان 

آینده آماده می کند.

ایجاد شبکه های همکاری میان نخبگان
وی در ادامه در خصوص فعالیت های ترویجی و انگیزشی 
ستاد گفت: ضمن اشاره به اینکه، ستاد با برگزاری مسابقات 
ملی و بین المللی در حوزه برنامه نویسی و هوش مصنوعی 
به دنبال شناســایی و پرورش استعدادهای برتر، تقویت 
فرهنگ نوآوری و ایجاد شبکه های همکاری میان نخبگان 
است؛ لیگ ملی برنامه نویسی دانشجویی و مسابقات هوش 

مصنوعی از جمله این تلاش هاست.

ترویج فرهنگ فریلنسری
ملازاده به تقویت مشاغل جدید حاصل از تحول دیجیتال 
مثل فریلنسری )آزادکاری( و رفع موانع آنها اشاره و تصریح 
کرد: با توجه به اهمیت اشــتغال انعطاف پذیر در اقتصاد 
دیجیتال، ستاد با حمایت از توسعه پلتفرم های فریلنسری 
و آموزش های مرتبط، به افزایش فرصت های شــغلی و 
رشد کسب وکارهای کوچک و نوآور کمک می کند. ترویج 

فرهنگ فریلنسری از دیگر اولویت های این حوزه است.

تدوین سند ملی هوش مصنوعی
وی به بررســی نقش کاربردی سازی هوش مصنوعی در 

اقتصاد دیجیتال نیز پرداخت و افزود: ستاد توسعه اقتصاد 
دیجیتال با ارائه خدمات زیرســاخت پردازشــی هوش 
مصنوعی و حمایت از کسب وکارهای فعال در این حوزه، 
به افزایش بهره وری، بهبود تصمیم گیری و ایجاد نوآوری 
در فرآیندهای کسب وکار کمک می کند. تدوین سند ملی 
هوش مصنوعی و تأسیس سازمان ملی هوش مصنوعی از 

دیگر اقدامات کلیدی در این زمینه است.

هوشمندسازی امنیت غذایی
دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان دیجیتال، اینترنت 
اشیاء و اتصال پذیری را از دیگر فعالیت های ستاد توسعه 
اقتصاد دیجیتال برشمرد و عنوان کرد: توسعه شبکه های 
هوشــمند و یکپارچه با هدف بهبود ارتباط و تعامل بین 
دستگاه ها و سیستم های مختلف از اولویت های ستاد است.

وی ادامه داد: توسعه حمل و نقل جاده ای متصل، مدیریت 
مصرف انرژی برق و آب و هوشمندسازی امنیت غذایی از 
جمله دستاوردهای مهم در این حوزه محسوب می شوند.

ایجاد خانه های نوآوری و فناوری در کشورهای 
مختلف

ملازاده به شرح فعالیت های بین المللی مرتبط با اقتصاد 
دیجیتال پرداخت و گفت: ستاد توسعه اقتصاد دیجیتال با 
تقویت همکاری ها و تبادل دانش با کشورهای خارجی، به 
دنبال ارتقای فناوری های دیجیتال و افزایش رقابت پذیری 

کشور در عرصه جهانی است.
به گفته او، ایجاد خانه های نوآوری و فناوری در کشورهای 
مختلف و انعقاد قراردادهای بین المللی از جمله اقدامات 
مهم ستاد در این زمینه اســت. وی در پایان ضمن اشاره 
به نقش ستاد توسعه اقتصاد دیجیتال در شکل دهی به 
آینده خاطرنشان کرد: ستاد توســعه اقتصاد دیجیتال 
با تمرکــز بر اهــداف کلان و رویکردهای اســتراتژیک 
خود، به دنبال ایجاد زیســت بومی پویا و نوآور در حوزه 
اقتصاد دیجیتال اســت و با اجــرای برنامه های متنوع و 
حمایت های همه جانبه، این ســتاد نقشــی محوری در 
 پیشبرد تحول دیجیتال و تقویت اقتصاد دانش بنیان کشور

 ایفا می کند.

یک آزمایــش جدید تحقــق اینترنــت کوانتومی را 
یک قدم بــه واقعیت نزدیکتر کرده اســت. به گزارش 
ایســنا، در حالی که ایــده اینترنــت کوانتومی دارای 
پتانسیل بسیار زیادی اســت، اما اتصال آن به اینترنت 
معمولی چالش هایی دارد. اکنــون یک مطالعه جدید 
 برای نحوه ترکیب شــبکه های موجود با آینده راهکار

 ارائه داده است.
آزمایشی که توسط محققان دانشگاه لایب نیتس هانوفر 
در آلمان انجام شد، نشان می دهد که چگونه اطلاعات 
کوانتومی و صفر و یک های کلاسیک می توانند همگی 
از یک فیبر نوری ارسال شــوند. این به طور بالقوه بدان 
معنی اســت که اینترنت تقریباً ضد هک می شــود و 
امکان استفاده از زیرســاخت های موجود برای اتصال 
چندین رایانه کوانتومی در شبکه ها را فراهم می کنند 
که می توانند روزی ابــزار منحصر به فردی برای قدرت 
پردازش ارائه دهند و وظایف محاسباتی غیر قابل حل 

را بر عهده بگیرند.

ارتباطات کوانتومی به امواج نوری مرتبط نزدیک نیاز 
دارد که به صورت مجزا ارســال شوند تا از رابطه درهم 
تنیده آنها محافظت شود، به این معنی که آنها باید به 
طور جداگانه به امواج نوری معمولی انتقال داده شوند. 
این کار فرســتادن همه چیز را از یک خط فیبر نوری 

دشوار می کند.
مایکل کیــوز، فیزیکدان دانشــگاه لایبنیتس هانوفر 
می گوید: برای اینکه اینترنــت کوانتومی را به واقعیت 
تبدیل کنیم، باید فوتون هــای درهم تنیده را از طریق 
شــبکه های فیبر نــوری منتقل کنیم. مــا همچنین 
می خواهیم به اســتفاده از فیبرهای نوری برای انتقال 
داده های معمولی ادامه دهیم. وی افزود: تحقیقات ما 
گام مهمی برای ترکیب اینترنــت معمولی با اینترنت 

کوانتومی است.
این تیم از یک دستگاه طراحی ویژه برای اعمال روشی به 
نام سروداین)serrodyne( استفاده کردند که حالت 
ســیگنال ها را در فیبر نوری تغییر می دهد تا داده های 

کوانتومی و داده های ســنتی را در کانال فرکانســی 
یکســانی قرار دهد. با این حال، ایــن کار را به گونه ای 
انجام می دهد که جریان هــای داده با یکدیگر تداخل 
نداشته باشــند و حالت درهم تنیده جریان کوانتومی 

را حفظ کند.
در انتهای دیگر شــبکه، جریان ها را می تــوان دوباره 
جدا کرد، بنابراین هر دو نوع داده می توانند ارســال و 
دریافت شوند که نشان دهنده یک رویکرد ترکیبی برای 

ارتباطات است.
این اولین باری اســت که دانشــمندان توانسته اند نور 
درهم تنیده را با داده های درهم تنیده با استفاده از کانال 
فرکانس مشابه در فیبر نوری ارسال کنند. از آنجایی که 
فیبرهای نوری در حال حاضر ستون فقرات اینترنت ما 
را تشکیل می دهند، به این معنی است که فناوری های 
کوانتومی می توانند با ســرعت بیشتری مورد استفاده 

قرار گیرند.
یان هایــن، فیزیکدان دانشــگاه لایبنیتــس هانوفر 

می گوید: فوتون هــای درهم تنیده کانــال داده را در 
فیبر نــوری مســدود می کننــد و از اســتفاده از آن 
برای انتقــال داده های معمولــی جلوگیری می کنند. 
چالش هــای زیادی وجــود دارد که باید بــر آن غلبه 
کرد و تحقیقــات برای انتقال اطلاعــات کوانتومی در 
فواصل طولانی تر بدون شکســتن و یافتــن راه هایی 
 بــرای مدیریــت ترافیــک در شــبکه های موجــود

 ادامه دارد.
محققان می گوینــد با این حال، اگــر بتوانیم اینترنت 
کوانتومی را راه اندازی کنیم، نوید می دهیم که لایه ای 
بی نظیر از حفاظت فوق ایمن و داده هایی که در صورت 
تلاش عوامل بدخواه برای رهگیری آنها به سادگی از بین 

می روند، به اینترنت امروزی اضافه کنیم.
کیوز در پایان گفت: آزمایش ما نشان می دهد که چگونه 
اجرای عملی شبکه های ترکیبی می تواند موفق باشد. 
این پژوهش در مجله Science Advances منتشر 

شده است.

توسعه بازار ربات های صنعتی با رویکرد صادراتی

اینترنت کوانتومی در راه است
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کار و
کارآفرینی 

روز كارمند است. »شايد شرايط وامي 
كه قرار اســت بگيرم بهتر شود. شايد 
حقوق اين ماه هم اندكي اضافه شود 
و مخارج زندگي ام بهتر تامين شــود 
اما برعكس شايد هم همه از من توقع 
داشته باشند، كيفيت كارم را بالا ببرم، ساعات بيشتري براي 
مشتري وقت بگذارم و كاري مفيد به اداره يا شركت ارائه دهم، 
در مقابل عصبانيت ها و فريادهاي بعضي از مشــتري ها صبور 
باشم، كم حوصله نباشم، زود رنج نباشم و اگر كار به مشكلي 

برخورد، ناراحتي هايم را سر مشتري خالي نكنم.« 
يك كارمنــد دانشــگاه از واژه زندگی كارمندی اســتفاده 
می كند و مي گويــد: زندگي كارمنــدي آدم را وادار مي كند 
 تا ســاعت مشــخصی بيــدار شــود و در زمــان معيني به 

كار بپردازد.
 اگر به كارت علاقه داشــته باشــي در انجام امور كارمندي 
بهتر عمل كني. وي مي گويــد: صبور بــودن و علاقه به كار 
خيلي مهم اســت. اگــر در كارگري جســم انســان درگير 
 است، در شــغل كارمندي فكر و ذهن بيشــتر از هر چيزي 

درگير است. 
وي ادامه مي دهــد: بايد دقيق و منظم باشــي. كوچك ترين 
خطا در رابطه با مدارك و پرونده هاي دانشجويان، كل زحمت 
روزانه ات را بــه باد مي دهد. در كارمندي روح انســان درگير 
است و بايد قدرت تحمل بالايي داشته باشي. او ادامه مي دهد: 
البته بعضي از كارمندها بــا توجه به كاري كه موظف به انجام 
آن هستند، ممكن است ســاعات كمتري كار كنند و تلاش 
 كمتري داشــته باشــند و اينگونه دغدغه ها براي آنها وجود 

نداشته باشد.
 البته بعضي ها هم كارمندي را به معناي پشت ميز نشستن و 
فارغ از هر كار و دغدغه مي دانند و گرچه هم اينگونه موارد كم 
 نيستند اما وجدان كاري و داشتن كفايت در شغل كارمندي 

بسيار مهم است. 
يك كارمند ديگــر در اين زمينه به »كســب وكار« مي گويد: 
3 سال اســت كه كارمندم و از نظر هزينه هاي زندگي مشكل 
چنداني ندارم، اما اگر بخواهم به مسكن و محلي براي زندگي ام 
بينديشــم بايد پس انداز كنم يــا وام بگيرم. البتــه وام هايي 
كه پرداخت مي شود آنقدر زياد نيســت كه بشود با آن خانه 
 خريد اما كاش همين مبلغي كه قرار اســت بدهند، در زمان 

كوتاهي باشــد.  او توضيح مي دهد كه يكي از دوســتانم كه 
كارمند اداري يك شركت اســت پس از 40سال موفق شده 
اســت كه خانه بخرد كه علــت عمده آن به گفتــه خود وي 
 تكيه به درآمد حلال به جاي كارهاي غيرقانوني چون رشــوه 

بوده است. 
وي بيان مي كنــد: بعضي كارمند ها با رشــوه و پول هايي كه 
به قول بعضي ها زير ميزي اســت، بر درآمــد خود مي افزايند 
يا به طريــق غيراخلاقي كه در شــان يك كارمند نيســت 
 براي رســيدن به ســرمايه اي بيشــتر در شــغل كارمندي 

اقدام مي كنند. 
در نظر بعضي از مردم شــغل كارمندي به ويژه بعضي از موارد 
نوع دولتي آن، از اين نظر كه حقوقي ثابت دارد و ســاعاتش 
كم اســت، امتياز ويژه اي بر ساير شــغل ها دارد. مثلا ساعت 
كاري بعضي از كارمندان دولتي از 8صبح شروع مي شود و تا 
2و يا 3ادامه دارد و حقوق بالاي يك ميليون و بيشتر دارد در 
حالي كه مشــاغلي ديگر يا كارمندان بخش هاي ديگر جامعه 
 نه تنها ســاعات كاري بيشــتري دارند بلكه حقوق كمتري 

دريافت مي كنند.
 مزاياي گرفتــن وام، دادن انــواع كالاي غذايــي، روزهاي 
تعطيل بيشــتر، خســتگي كاري كمتر و حقوق هاي بالاي 
يك و دو ميليون از جمله مزاياي بعضــي از اين كارمند هاي 
 دولتي است كه در مقايسه با ســاير كارمندهاي كشور كاملا 

متفاوت است. 
بســياري از فارغ التحصيلان در جامعه ما مايلند در رشــته 
مورد نظر خود به كار مشغول شــوند و عنوان كارمند داشته 
باشــند، كه علت عمــده آن شــايد همان همه گير شــدن 
اين اصطلاح بــر بســياري از كارهاي دانشــگاهي، دفتري، 
كامپيوتــري، اداري و... اســت و با توجه بــه كاري كه با اين 
ســمت به افراد داده و حقوقــي كه پرداخت مي شــود، نوع 
كارمنــدي فرق خواهــد داشــت و امتيازهــا و ويژگي هاي 
 مثبــت آن هم بــا در نظــر گرفتن اين شــرايط مشــخص 

خواهد شد. 
يكــي از مهم ترين دغدغه هاي كارمندي، حكم اســتخدامي 
 آنهاست كه بعضي مواقع به صورت قراردادي و گاهی پيماني يا 

رسمي است.
 آنهايي كه به صورت قراردادي استخدام مي شوند نگران اين 
موضوع هســتند كه مدت قرارداد آنها تمديد نشود يا به علل 

مختلف از كار بيكار شــوند. عدم آرامش خاطر در اين مورد، 
بعضا انگيزه فعاليت هاي مفيد در طول كار را از آنها مي گيرد. 
اين شايد يكي از عوامل مهمي باشد كه باعث شده كارمندان با 

وجود ساعات كاري زياد، نتوانند مفيد كار كنند.

 علاوه بر اين امنيت شغلي و روابط مناسب بين اعضاي همكار 
در شغل كارمندي بسيار لازم اســت كه اگر تمام نگراني هاي 
ناشي از آن برطرف شــود بازدهي كاري كارمند ها هم بالاتر 
مي رود. البته در نظر گرفتن شايستگي و ملاك قرار دادن آن 

براي گزينش كارمندان بايد جاي ملاك هاي ديگر را بگيرد تا 
از اين طريق عملكرد كارمندان بهبود پيدا كند و مشــكلات 
غيراخلاقي و غيرقانوني بعضي از كارمندان به حيثيت شــغل 

كارمندي آسيب نرساند. 

»كسبوكار«بررسيميكند

دغدغه هاي کارمندي

توزيع نابسامان دارو، نوسان قيمت ها 
و تورم، عدم شــناخت داروسازان در 
حقله درماني، ماليات بسيار، داروهاي 
وارداتي و به ســر آمدن تاريخ مصرف 
دارو، ازجمله مشــكلاتي اســت كه 
جامعه داروساز كشــور با آن روبه رو است. داروهايي كه موارد 
مشابه آن در داخل هم توليد مي شود اما در نسخه پزشك نمونه 
وارداتي آن به بيمار معرفي شود از جمله مهم ترين مشكلات 

داروسازان است. 
به گفته برخي از داروسازان تورم و مشكلات اقتصادي جامعه 
بازار دارو را هم متورم مي كند و مشــكل گراني و ناياب شدن 
داروها در كشــور را به همراه دارد كه تاثير منفي آن بر شغل 
داروسازان قابل مشاهده است. آنها مجبور مي شوند براي تهيه 
دارو به شركت هاي خصوصي مراجعه و با قيمتي بسيار بالا آن 
داروها را تهيه كنند. مشــكلات مادي مردم در خريد داروها 
يا تهيه داروهايي كه بــراي مصارف بيماري هاي صعب العلاج 
است از مشــكلات پيش روي داروسازان در كشــور است. از 
طرفي شــركت هاي بيمه هم حق بيمه داروسازان را به موقع 
پرداخت نمي كنند و داروسازان به ناچار تن به وام هايي با سود 
بالا براي تامين هزينه هاي دارويي خود مي دهند. با توجه به 
اهميت دارو در حوزه بهداشت و درمان كشور، داروسازي هم 
از جمله مهم ترين شغل هايي است كه در اين رابطه بايد به آن 
توجه بسيار كرد. اگر در عرضه دارو توسط داروسازان خطايي 
صورت بگيرد مثلا تاريخ مصرف دارو گذشته باشد يا متناسب 
با نسخه پزشك تجهيز نشــود، سلامت و درمان مردم با خطر 

مواجه مي شود.  
مسئوليت داروسازان هم در اين زمينه چندين برابر مي شود 
بنابراين لازم اســت كه دغدغه هاي مالي داروسازان برطرف 
شود يا براي آن اقدامي جدي صورت گيرد تا داروساز با آرامش 

خاطر بتواند خدمات خود را ارائه بدهد. 
داروسازان نگران بازار محصولات توليدي

البته از نظر داروســازان در كنار همه اين ها افزايش ظرفيت 
داروســازان و مشــغول به كار شــدن آنها در جامعه، فضاي 
داروسازي را در مواردي ملتهب مي ســازد و موجب افزايش 
خطاهاي توزيع داروها و موانع آن مي شود چراكه رقابت تعداد 
زياد اين داروســازان موجب مي شود تا پزشــك مستقيما به 
هدايت بيمار به داروخانه مورد نظر خود بپردازد و نگراني هاي 
مالي داروسازان از نبودن بازاري مناسب براي توليدات دارويي 

زياد شود. 
عبدالرحمان رســتميان، نايب رئيس كميســيون بهداشت 
با تبريك روز داروســاز به داروســازان كشــور در اين رابطه 
مي گويد: مردم ما بايد به صنعت داروســازي كشــور اعتماد 
داشــته باشــند و به توليدات دارويي داخــل اهميت داده و 
در درمان بيماري هايشــان از آنها اســتفاده كنند. داروهاي 
داخلي از كيفيت لازم برخوردارنــد و نيازي به تهيه داروهاي 
خارجي مشابه آن نيســت. بايد در اين زمينه فرهنگ سازي 
كنيم تا صنعــت دارويي هم بــه اهداف مورد نظــر خود در 

سلامت مردم سريع تر دست پيدا كند و از طرفي هم بانك ها 
 با ارائه تســهيلات لازم به داروســازها دغدغه هاي مادي آنها 

را برطرف سازند.
درصد بالاي بهره بانكي و ميزان كم تســهيلات آنها نسبت به 
ديگر كشــورها مانع مهمي براي همه بخش هاي توليدي در 
كشور خصوصا توليد دارو است. وي مي گويد: داروسازي يكي 
از صنايع پرسود دنياســت كه در برخي كشورها گردش مالي 
را بر عهده دارد. در كشــور ما هم به خاطر شرايط جغرافيايي 
مناسب زمينه براي رشد اين صنعت و تهيه داروهاي مورد نياز 

فراهم است. 

دغدغه هاي مالي داروسازان
رستميان درباره برخي از مشكلات داروســازان نظير، تاريخ 
مصرف داروها، گرانــي و كميابي برخــي از داروها، ماليات، 
بيمه و نمونه هاي مانند آن مي گويد: بايد سيســتم نظارتي و 
فرآيندهاي حاكم بر آن در امر داروسازي اصلاح شود. اين ها 
به حوزه نظارت برمي گردد و لازم است كه با روش هايي دقيق 

آنها را در جهتي مثبت و موثر هدايت كرد. 
از جمله نكات درباره داروسازان مبلغ تعرفه و حق فني است 
كه در قبال ارائه خدمــات به بيمار ارائه مي شــود. خدماتي 
مثل، اطلاعات درباره شــيوه مصرف دارو، امكان هاي تداخل 

دارو با دارو يا با غذا، شــرايط مصرف دارو، عــوارض جانبي 
دارو، ارائــه اطلاعات تاثيــر دارو بر بيماري هــاي زمينه اي 
مانند ديابت و بارداري و شــيردهي و درج دســتورات دارو 
طبق نسخ علمي است. رســتميان بر اين باور است كه دادن 
حق فني به داروسازان بايد به شرطي باشــد كه آنان را ملزم 
به دادن مشــاوره به مردم كنــد. برخي از مبالــغ تعرفه اي 
داروسازي در سال 1394 بدين شــرح است: حقوق داروساز 
و مســئول فني در 44 ســاعت كار در هفته: 500/248/14 
ريال، حق نظارت و مســئوليت علمــي: 9/480/000 ريال، 
فوق العــاده شــغل: 4/271/500 ريال، كمــك هزينه اقلام 

مصرفي خانــوار و مســكن: 5000/000 ريال، دانشــجوي 
مقطــع 140 واحدي يــا دوره تكميلي به صــورت پاره وقت 
به ازاي هــر ســاعت: 155000ريال، دريافــت اضافه كاري 
مسئول فني با توجه به خالص دريافتي ماهيانه 33000/000 
ريال، حداكثر ميزان عيدي و پاداش ســال 1394مسئولان 
فني به ازاي يك ســال كاركرد كامل 21/372/750 ريال و 
حداقل آن 14/248/500 ريال است، فارغ التحصيلان رشته 
داروسازي با پروانه موقت يا دائم به صورت پاره وقت و به عنوان 
 قائم مقام مسئول فني رسمي هر ساعت 172000 هزار ريال

 است. 

»كسبوكار«مشكلاتداروسازانرابررسيكرد

دغدغه های شغلی داروسازان
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کشاورزي

فاز نخست اجراي طرح تجهيز و نوســازي و يكپارچه سازي اراضي شاليزاري 
استان هاي شمالي كشور در سطح ۱۰۵ هزار هكتار امسال آغاز مي شود. مجري 
طرح تجهيز و نوسازي و يكپارچه ســازي اراضي شاليزاري استان هاي شمالي 
كشور با بيان اينكه فاز نخست اجراي طرح تجهيز و نوسازي و يكپارچه سازي 
اراضي شاليزاري استان هاي شمالي كشور در سطح ۱۰۵ هزار هكتار امسال آغاز 
مي شود، افزود: قرارداد تجاري اين طرح سه ساله، هفته پيش ميان پيمانكار 

چيني و وزارت جهادكشاورزي به عنوان كارفرما منعقد شد. رضا عظيمي اظهار 
داشت: اكنون منتظر برقراري خط اعتباري چين به مبلغ ۷۰۰ ميليارد تومان 
هستيم و در صورت تامين اعتبار، امســال وارد عمليات اجرايي طرح تجهيز و 
نوسازي و يكپارچه سازي ۱۰۵ هزار هكتاري اراضي خواهيم شد. وي همچنين 
از طرح مطالعــات اجتماعي براي طرح تجهيز، نوســازي و يكپارچه ســازي 
اراضي كشاورزي براي نخســتين بار در دولت يازدهم خبر داد و تصريح كرد: 

در ۱۸ سالي كه از زمان اجراي اين طرح مي گذرد، هيچگاه مطالعات اجتماعي 
نداشتيم و از اين رو همواره در اجرا با مشكلاتي مانند پذيرش كشاورزان روبه رو 
بوده ايم. مجري طرح تجهيز و نوســازي و يكپارچه ســازي اراضي شاليزاري 
استان هاي شمالي كشور با بيان اينكه در ۱۸ ســال گذشته ۱۱۰ هزار هكتار 
اراضي كشــاورزي سراسر كشور تجهيز، نوســازي و يكپارچه شده اند، گفت: 
۸۰ درصد اين طرح در دو استان گيلان و مازندران كه برنج خيز هستند، اجرا 

شده است، ضمن اينكه در دولت جديد براي نخستين بار براي اجراي اين طرح 
مجري تعيين شــده و اين طرح با نگاه ويژه اي دنبال مي شود. عظيمي درباره 
اعتبارات سال جاري طرح تجهيز و نوســازي اراضي شمالي، اذعان داشت: از 
محل رديف هاي ملي، امسال ۳۵ ميليارد تومان اعتبار براي سه استان گيلان، 
مازندران و گلستان تخصيص يافته كه نسبت به ســال هاي گذشته افزايش 

خوبي داشته است. 

نوسازي ۱۰۵ هزار هكتار از اراضي شاليزاري استان هاي شمالي

رئيس انجمن آردســازان ضمن ابراز 
خرســندي از تامين گندم مورد نياز 
كشور از توليد داخلي و بهبود كيفيت 
آن، گفت: با توجه بــه حجم ذخيره 
اســتراتژيك، ديگر نيازي به واردات 
گندم نيست و تنها موضوع مهم بالاتر بودن قيمت گندم ايراني 
از قيمت جهاني است. ســيد محمدرضا مرتضوي با اشاره به 
توجه خاصي كه همواره در كشــور به گندم شده است، تاكيد 
كرد: در حال حاضر حدود ۵/ ۵ ميليون تن ذخيره استراتژيك 
گندم داريم كه شــايد تا پايان ســال به ۸ ميليون تن ذخيره 

گندم برسيم. 

ذخيره ۵/۵ ميليون تن گندم براي
 نخستين بار

وي با اشاره به اينكه امســال گندم توليدي در كشور تكافوي 
مصرف را مي دهد، تصريــح كرد: شــايد واردات گندم براي 
مصارف صنفي و صنعتي تا پايان سال صورت گيرد اما با توجه 
به بهبود كيفيت گندم توليدي در ايران نســبت به سال هاي 
گذشته و حجم ذخيره استراتژيك به ميزان ۵/۵ ميليون تن، 
ديگر نيازي به واردات گندم نيست و مي توانيم آرد بسيار خوبي 
نيز از اين گندم ها توليد كنيم. رئيس انجمن آردسازان با اشاره 
به اينكه در پايان دولت دهم ذخيره استراتژيك گندم در حالي 
كه بايد ۳ميليون تن مي بود، به كمتر از يك ميليون تن رسيده 
بود، اظهار كرد: براي نخستين بار است كه شاهد ذخيره گندم 

به ميزان ۵/۵ ميليون تن هستيم. 

آردسازان از قيمت تضميني گندم گله دارند

مرتضوي با اشاره به رضايت آرد سازان از افزايش توليد گندم 
گفت: در همه توليدات صنايع غذايي هرچه بيشــتر به توليد 
داخل اتكا داشته باشيم به نفع كشور اســت اما يك موضوع 
مطرح، قيمت خريد تضميني است كه معمولا بيشتر از قيمت 
جهاني تعيين مي شود. وي با اشــاره به گله آرد سازان نسبت 
به قيمت خريد تضميني گندم خاطرنشــان كــرد: به عنوان 
بخش خصوصي با قيمــت خريد تضميني موافق نيســتيم، 
چراكه فاصله آن با قيمت جهاني موجب مي شــود محصول 
 توليدي از جملــه آرد و ماكاراني قابل رقابت بــا نمونه هاي 

خارجي نباشند. 
تلاش در جهت خودكفايــي بخش هاي مختلف 

صنايع غذايي
رئيس انجمن آردسازان اظهار اميدواري كرد با بهبود وضعيت 
برداشت، درآمد كشاورزان افزايش يابد و قيمت خريد تضميني 
با نرخ هــاي جهاني فاصله زيادي نداشــته باشــد. مرتضوي 
همچنين ضمن ابراز اميدواري نسبت به خودكفا شدن ايران 
در توليد ذرت و روغن نيز گفت: بايد تلاش كنيم در بخش هاي 
مختلف صنايع غذايي خودكفا شــويم، چــرا كه براي امنيت 
غذايي خودكفا شدن در يك حوزه زراعي كافي نيست و نياز به 
زراعت يكپارچه، به كارگيري روش هاي درست زراعي و بهينه  

مصرف كردن آب در صنايع داريم. 

پيش بيني خريد 8 ميليون و 2۰۰ هزارتن گندم تا 
پايان فصل برداشت

به گزارش ايســنا، چندي پيــش علي قنبري، معــاون وزير 
جهاد كشــاورزي اعلام كرد كــه از ابتداي فصل برداشــت 
بيــش از ۷ ميليــون و ۷۰۰ هزار تــن گندم از كشــاورزان 

خريداري شــده كــه پيش بيني مي شــود در شــش ماهه 
باقيمانده ۸ ميليون و 2۰۰ هزار تن گندم به صورت تضميني 

خريداري شــود. طبق تاكيــد وي با توجه به ميــزان خريد 
تضميني گنــدم، نياز داخلــي به اين محصول اســتراتژيك 

 تامين مي شــود و در ســال جــاري گندمي به كشــور وارد 
نخواهد شد. 

رئيس انجمن آردسازان عنوان كرد 

گندم ايراني؛ باکيفيت اما گران

دبيــركل انجمــن پســته ايــران 
بــا بيــان اينكــه در برخــي خرده 
فروشــي ها قيمت پســته تــا ۱۰۰ 
 درصــد افزايــش مي يابــد، گفــت: 
بــا كيفيت تريــن پســته كيلويــي 
۳۰ هزار تومان از باغــدار خريداري مي شــود، ولي درخرده 
فروشي ها تا ۶۰ هزار تومان به فروش مي رسد. علي احمديان 
با انتقاد از روند افزايش قيمت پســته از توليد تا بازار مصرف 
افزود: بهترين نوع پســته از باغدار حداكثــر ۳۰ هزار تومان 
خريداري مي شود، حال چه مي شود كه اين محصول در بازار 
تا ۶۰ هــزار تومان به فروش مي رســد؟ اين موضوعي اســت 
 كه اتحاديه خشــكبار در قبال خرده فروشــي هاي خود بايد 

پاسخگو باشد. 

خرده فروشان پســته ۱۰۰ درصد سود دريافت 
مي كنند

وي با بيان اينكــه برخي خرده فروشــان در فروش پســته 
۱۰۰ درصد ســود دريافــت مي كننــد، خاطرنشــان كرد: 
مســائل فروش اين محصول در بازار مصرف بايد حل شــود 
اما هر ســاله شــاهد تكرار اين موضوع هســتيم، در مواردي 
مشاهده شــده اســت كه در فصل خريد اين محصول حتي 
 كمتر از قيمــت واقعي خــود و به نصــف قيمــت از باغدار 

خريداري مي شود. 
بهره وري توليد پسته پايين، هزينه هاي توليد بالا

احمديان در پاســخ به وضعيت بهره وري و هزينه هاي توليد 
پسته در كشور گفت: بهره وري توليد پسته در كشور ما پايين 
و هزينه هاي توليد بالاست، زيرا هنوز برداشت اين محصول در 
كشور ما با دست انجام مي شود. دبيركل انجمن پسته ايران با 
اشاره به بر آورد توليد اين محصول در كشور ادامه داد: در سال 
جاري برآورد توليد 2۱۰ تا 22۰ هزار تن انواع پسته شده است 

كه در مقايسه با سال گذشته تفاوت چنداني نخواهد داشت. 

ايجاد مشكل براي درختان پسته به دليل شوري 
آب كرمان 

وي اظهار كرد: برداشت اين محصول از نيمه شهريور به مدت 
يك ماه تا 4۵ روز شــروع مي شود. اين مقام مسئول همچنين 
درباره وضعيت منابع آبي استان كرمان به عنوان قطب توليد 
اين محصول گفت: درخت پسته با وجود اينكه درختي مقاوم 
در برابر شــوري آب اســت اما در برخي از مناطق كيفيت آب 
 به حدي پاييــن آمده كه اين درخت مقاوم نيز دچار مشــكل 

شده است. 

تغيير مسير پسته از چين به اروپا
وي  درباره تاثيرات شــرايط پســا تحريم بر صادرات پســته 
تصريح كرد: در ســال جــاري ۱۶۰ هــزار تن پســته براي 
صادارت وجود دارد و به نظر مي رســد كــه تغييري در ميران 
آن وجود نداشته باشــد، اما رفع شدن مشــكلات ما در پسا 

تحريــم باعث مي شــود هزينه هاي اضافي كــه بابت حمل و 
نقل و انتقال پول وجود داشــت از بين برود. احمديان اضافه 
كرد: صادرات پسته در ســال هاي تحريم به سمت كشورهاي 

آسيايي به ويژه چين متمايل شــده بود كه در اين دوران اين 
 امكان وجود دارد دوباره ميزان صادرات پســته ايران به اروپا

 افزايش يابد. 

تمايل بازرگانان به صادرات پسته به صورت فله
اين مقام مسئول درباره اينكه چرا عمده پسته صادراتي ايران به صورت 
فله صادر مي شــود، تاكيد كرد: به دليل اينكه تعرفــه واردات محصول 

آماده، در بيشتر كشور ها بيشتر از واردات مواد خام است به همين منظور 
بازرگانان ما نيز تمايل به صادرات فله اي دارند زيرا تفاوت تعرفه واردات 

ماده اوليه و محصول آماده در مواقعي تا ۵ برابر نيز افزايش مي يابد. 

دبيركل انجمن پسته ايران اعلام كرد 

افزايش 2 برابري قيمت پسته از باغ تا بازار
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روابــط  گــزارش  بــه 
عمومــی هیــات فوتبال 
مازندران، جلســه ســتاد 
استانداردسازی ورزشگاه 
ها، با حضور مسئولین ارشد 
فدراسیون فوتبال و روسای هیات های استانی در 
ســالن اجتماعات مرکز ملی فوتبال ایران)تهران( 

برگزار شد.
این جلســه با حضور  وبیناری مهــدی تاج رئیس 
فدراسیون فوتبال برگزار شد و آخرین گزارشات از 
روند استاندارد سازی ورزشگاه های لیگ برتر و لیگ 

یک مورد نقد و بررسی قرار گرفت.
  رحیم درزی خلردی رئیس هیات فوتبال مازندران 
در این جلســه، پیرامون وضعیت ورزشــگاه های 
خانگی تیم های نســاجی مازندران و شــهرداری 
نوشهر بیان داشت: خوشــبختانه ورزشگاه شهید 
وطنی قائمشــهر به عنوان ورزشــگاه خانگی تیم 
نســاجی مازندران روند استانداردسازی خود را به 

نحو احسن توسط مدیران باشگاه،اداره کل ورزش و 
جوانان و همچنین مسئولین ارشد استان پیگیری 
شد و نواقص بسیار کوچکی وجود دارد که انشالله به 

زودی برطرف خواهد شد.
وی افزود: از باشگاه نساجی مازندران و در راس آن 
از مهندس رضا حدادیان مالک محترم باشگاه بابت 
مهیا کردن ورزشگاه شــهید وطنی جهت میزبانی 
از دیدارهای خانگی نساجی در شرایطی مطلوب، 

تشکر ویژه ای دارم.
درزی خلردی با بیان اینکه ورزشگاه شهید وطنی در 
وضعیت ایده آلی قرار دارد تاکید داشت:خوشبختانه 
ورزشگاه خانگی نســاجی مازندران در حال حاضر 
یکی از بهترین چمــن های فوتبــال و همچنین 
بهترین شرایط نوری را در میان ورزشگاه های کشور 
در اختیار دارد که با توجه به حضور هواداران پرشور 
فوتبال در مازندران حتی در آینده می تواند میزبان 

دیدارهای ملی نیز باشد.
این مقام مســئول در ادامه با اشاره به وضعیت تیم 
شهرداری نوشهر تصریح کرد: ورزشگاه خانگی تیم 
شهرداری نوشــهر در حال حاضر آماده نیست و با 
توجه به اینکه تمام هدف ما برگــزاری دیدارهای 

خانگی این تیم در اســتان مازندران است، همه ی 
تلاشمان را خواهیم کرد که شاهد این اتفاق باشیم.

رئیس هیــات فوتبال مازندران گفــت: با توجه به 
درخواست رسمی تیم شــهرداری نوشهر مبنی بر 
برگزاری دیدار های خانگی خود در ورزشگاه چمن 
مصنوعی تجن کلا شهرســتان چالوس، موافقت 
ستاد استانداردسازی ورزشگاه ها جهت برگزاری 
یک فصل دیگر از رقابت هــای لیگ یک در زمین 
چمن مصنوعی اتخاذ شد، تا این تیم بتواند در شهر 

همجوار و استان خود از دیگر تیم ها میزبانی کند.
رحیم درزی خلردی تاکید کــرد: البته میزبانی تیم 
شهرداری نوشهر در ورزشگاه تجن کلا چالوس منوط 
به رفع برخی ایرادات است که انشالله با کمک همه ی 

عزیزان شاهد تایید این ورزشگاه خواهیم بود.
وی اشاره داشت: میزبانی تیم شهرداری نوشهر در 
شهرستان چالوس تنها تا پایان روند تعویض چمن 
مصنوعی و بازسازی ورزشگاه شهدای نوشهر خواهد 
بود و پس از تایید ورزشگاه شهدای نوشهر، این تیم 
در شــهر خود میزبان دیدارهای لیگ دســته اول 

فوتبال کشور می باشد.
متولی فوتبال مازندران خاطرنشان کرد: برگزاری دیدار 

تیم های مازندرانی در لیگ برتر و دسته یک درحال 
حاضر همه ی هم و غم مسئولین در استان مازندران 
اســت و همه در کنار هم تلاش می کنیم تا بهترین 

شرایط برای تیم های استان زیبای ما فراهم شود.
درزی خلــردی در پایان گفــت: از اســتانداری 
جوانــان  و  ورزش  کل  مازنــدران،اداره 

استان،فرمانداری شهرستان های قائمشهر،نوشهر 
و چالوس،هیــات هــای شهرســتانی،نهادهای 
امنیتی،نظارتی و انتظامی و تمامــی عزیزانی که 
برای برگزاری دیدارهای خانگی نساجی مازندران 
و شهرداری نوشهر تلاش دارند کمال تقدیر و تشکر 

را دارم.

جلسه ستاد استانداردسازی ورزشگاه ها برگزار شد؛

دفاع تمام قد درزی خلردی از تیم های مازندرانی

مدیرکل بیمه سلامت استان البرز :
تعامل مراکز پزشکی البرز با بیمه 

سلامت بسیار اندک است
لیلا رضوانی- مدیرکل بیمه سلامت استان البرز 
در نشست با خبرنگاران که به مناسبت هفته دولت 
برگزار شد،با تبریک این ایام به دولتمردان کشور 
گفت: در استان 600هزار نفر تحت پوشش بیمه 
سلامت هستند که از این تعداد 390 هزار نفر در 
صندوق بیمه ســلامت و عمدتا به صورت رایگان 

تحت پوشش می باشند.
داوود زارع با بیان اینکه حدود 600 هزار نفر بیمه 
شده در استان البرز وجود دارد که 390 هزار نفر 
آنها دارای بیمه سلامت هســتند،افزود: دهک 6 
با پرداخت20درصد ســرانه ،دهک 7 با پرداخت 
30درصد ســرانه، دهک8 با پرداخت40درصد 
سرانه ،دهک9 با پرداخت 50درصد سرانه و دهک 
10 با پرداخت کل سرانه به مبلغ1938000تومان 
برای یک سال تحت پوشش بیمه سلامت قرار می 
گیرند. وی با بیان اینکه افرادی که تحت حمایت 
صندوق روستایی هستند اگر تاییدیه های لازم را 
دریافت کنند، بیمه رایگان دریافت می کنند،ادامه 
داد: با توافقی که با کمیساریای عالی پناهندگان 
انجام شده حدود 4 هزار نفر اتباع تحت بیمه رایگان 

قرار گرفته اند.
زارع با بیان اینکه در صندوق روستایی 58 هزار نفر ، 
کارمندان دولت 90 هزار نفر، صندوق ایرانیان 390 
هزار نفر و سایر اقشــار 56 هزار نفر تحت پوشش 
بیمه سلامت البرز هستند، اظهار کرد: در استان 
البرز از 5600 موسســه پزشــکی که وجود دارد 
،حدود هزار 286 موسسه با بیمه سلامت سلامت 
البرز قرار داد دارند که این عدد بسیار اندک است و 
پزشکان باید با بیمه سلامت تعامل بیشتری داشته 
باشــند.  وی ادامه داد: با توجه به اینکه در استان 
البرز 3 مرکز ناباروری وجــود دارد که یکی از آنها 
حذف شده است،اظهار کرد: بیمارستان رویش و 
کمالی هر دو بیمارستان خوبی هستند، اما فقط 

بیمارستان کمالی با بیمه سلامت قرارداد دارد.
مدیرکل بیمه ســلامت اســتان البرز با اشاره به 
اینکه از کل زایمان هایی که در اســتان البرز در 
سال گذشته انجام شده، بالغ بر 73 درصد زایمان 
سزارین بوده است، تاکید کرد: بالغ بر 50 درصد از 

این زایمان های مربوط به اتباع بیگانه بوده است.
زارع خاطرنشــان کرد: حدود هزار و 140 میلیارد 
تومان هزینه های درمان بیمه شدگان سلامت البرز 
در سال گذشته بوده است که پیش بینی می شود 

در سال جاری حدود 40 درصد افزایش پیدا کند.

مدیر جدید دفتــر حفاظت از 
منابع آب شرکت آب منطقه ای 

مرکزی معرفی شد

اراک- خبرنــگار کســب و کار- ســید 
محسن موســوی: طی مراســمی با حضور 
مدیرعامل،معــاون حفاظت و بهــره برداری 
و جمعــی از مدیران شــرکت آب منطقه ای 
مرکزی، مهندس شهریار محمدی به عنوان 
مدیر دفتر حفاظت از منابع آب این شــرکت 
معرفی و از زحمــات دکتر رضا عظیمی مدیر 

پیشین این دفتر تقدیر و تشکر به عمل آمد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت آب منطقه 
ای مرکزی ، در این مراســم مهندس حسین 
اسدی مدیرعامل این شــرکت ضمن تشکر 
از زحمات دکتر رضا عظیمی ، تلاش ایشــان 
در مدت زمان خدمتشــان بعنوان مدیر دفتر 
حفاظت و بهره برداری از منابع آب را شایسته 

تقدیر خواند.
مهندس اسدی با اشــاره به حساسیت کار در 
حوزه حفاظت اظهار داشت: به دلیل شرایط 
حاکم بر منابع آب کشــور، اهمیت حفاظت 
و  بهره برداری از این منابع دو چندان شــده 
است به طوریکه مشــکلات آبی در کشور روز 
به روز بیشتر می شود که ما باید برای غلبه بر 
این مشکلات تلاش و عزم مان را بیشتر کنیم

در پایان این مراســم، با اهدای لوح تقدیر از 
زحمات دکتر رضا عظیمی مدیر پیشین دفتر 
حفاظت از منابع آب شــرکت تقدیر  و ایشان 
بعنوان مدیر دفتر حفاظت و کیفیت منابع آب 

شرکت منصوب و معرفی شد.

خبر

   مدیر امور مهندسی و اجرای طرح های شرکت گاز ایلام از پایداری گاز در مناطق شهری 
و روستایی استان خبر داد.

کامران شریفی با اعلام این خبر اظهار داشت: در راســتای پایداری شبکه و استمرار و 

خدمات از این شرکت به طور گستره، ایستگاه ها تقلیل فشار را بصورت لوپ به هم وصل 
نموده تا پشتیبان یکدیگر باشند و در مواقع اضطراری که ممکن است بر اساس تعمیرات 
روتین یا غیر روتین ایستگاهی یا محله ایی جریان گاز از مدار خارج و یا دچار اختلال و 
افت گردد،از طریق ایستگاه دیگر به ایستگاه مذکور لوپ شده پشتیبانی می شود و گاز 

مشترکین خانگی و صنایع قطع نمی شود تا  خدمات به مردم مداوم باشد.
وی با بیان اینکه اجرای ایستگاه CGS دوم در شهرستان چرداول که با هزینه کرد 12 
میلیارد تومان باعث افزایش ضریب اطمینان گاز در مناطق سیروان و چرداول و کارخانه 
سیمان ایلام گردیده است، افزود: در راســتای پدافند غیرعامل و پشتیبانی از ایستگاه 

CGS اصلی در راستای خدمات دهی مداوم می باشد.
مدیر امور مهندسی و اجرای طرح های شرکت گاز استان ایلام تصریح کرد: علاوه بر انجام 
این عملیات، با اتصال خط انتقال 48 اینچ صادراتی به خط انتقال 30 ایلام ،افزون بر این 
دو شهرستان،ضریب ایمنی و پایداری تمامی شهرستان های شمالی بسیار بالاتر شده 
است. وی تأکید کرد: با اجرایی شبکه های داخلی و لوپ ایستگاههای تقلیل فشار بیشتر 

TBS های داخل شهرها و روستاهای استان از همدیگر پشتیبانی می کنند.
شریفی تصریح کرد: علاوه بر انجام این عملیات، با اتصال خط انتقال 48 اینچ صادراتی 
به خط انتقال 30 ایــلام ، افزون بر این دو شهرســتان،ضریب ایمنی و پایداری تمامی 

شهرستان های شمالی بسیار بالاتر شده است.
وی تأکید کرد: با اجرایی شــبکه های داخلی و لوپ ایســتگاههای تقلیل فشار بیشتر 

TBS های داخل شهرها و روســتاهای استان از همدیگر پشــتیبانی می کنند. مدیر 
امور مهندســی و اجرای طرح های شــرکت گاز ایلام گفت: برای اجــرای این پروژه 
 شــامل هزینه کالا، اجرا ، مشــاوره و تحصیل بیش از 5 میلیارد تومــان اعتبار هزینه 

شده است.
وی با بیان اینکه لوپ شهر چوار و  روستاهای این شهرستان از پروژه های در دست اقدام 
این شرکت است، اظهار داشت: در طول ســال گذشته وصل خطوط تغذیه شهرستان 
ایلام به چوار نیز با اجرای 8 کیلومتر و مقر تیپ حضــرت امیر)ع( انجام و از نعمت گاز 

طبیعی برخوردار شدند.
شریفی  تصریح کرد: اجرای CGS دوم شهرستان ایلام یکی از پروژهای مهم و بزرگ در 
دست اقدام است که از خط انتقال مهران انشعاب می گیرد که مسیر سازی آن در حال 
اتمام است و کالاهای این پروژه خریداری شده و در آینده ای نزدیک سایر فازهای آن 

نیز اجرایی می شود.
مدیر امور مهندسی و اجرای طرح های شــرکت گاز ایلام با اشاره به اینکه برای اجرای 
این پروژه مهم بیش از 200 میلیارد تومان اعتبار هزینه خواهد شد، تأکید کرد: با اجرای 
دو ایستگاه تقویتی جدید CGS گاز شهری در شهرستان های سیروان و ایلام در سال 
گذشته و همچنین اتصال ایستگاههای اصلی اســتان به همدیگر، پایداری گاز استان 
به حداکثر حالت ممکن رســیده و در مواقع بحران و قطعی گاز مقطعی، در تاُمین گاز 

مشکلی وجود نخواهد داشت.

زهرا قره باغی:محمد بهمنی شــهردار ملارد در بازدید سرزده ای که از سازمان سیما و 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری داشتند خودکفایی در تولید گیاهان را راهی جهت 
مدیریت هزینه ها و بهره گیری از استعداد های درخشان پرسنلی و ظرفیت های داخلی 

عنوان نمود.
وی در ایــن بــاره گفت : زمانــی می توانیــم به نقــاط مثبت جهت خدمــات دهی 
به مردم برســیم که از پتانســیل هــا و ظرفیت های موجــود بهترین بهــره وری و 
 اســتفاده را داشــته باشــیم تا بدینوســیله ضمن عمل به وظایف خود بتوانیم امید 

آفرینی باشیم .
شهردار ملارد در ادامه افزود : خوشبختانه ســازمان سیما و منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری توانسته با نگاه به اســتعدادهای نیروهای خود و بهره گیری از مکان موجود 
تولیدات خوبی را در حوزه گیاهان مقاوم به منطقه آب و هوایی شهر به ثمر برساند و از 

سویی مدیریت هزینه های خود را نیز در نظر بگیرد.

محمــد بهمنــی در بخــش دیگــری از ســخنان خــود افــزود : در ایــن 
بازدیــد نــکات لازم در خصــوص ایجــاد راهکارهــای راهبــردی بــا نگــرش 
بــه خودبــاوری و خودکفایــی و تکیــه بر تجــارب مــورد بحــث و تبــادل نظر 
قرار گرفت و انشــاالله بنا داریم در حوزه فضای ســبز شــهری شــاهد ارتقا شاخصه 
 های موجود کــه البته رضایت بخــش بوده و نشــان از همت و تلاش همــه عزیزان 

دارد باشیم.
شــهردار ملارد در پایان افزود : با توجه به گــزارش عملکرد عزیزان در این ســازمان 
شاهد ارتقا خوب فضای ســبز شهری علیرغم کم آبی ها مشــهود بودیم این در حالی 
است که چند سال کشــورمان با خشکسالی روبرو شــده که در این راستا نیز با اجرای 
عملیات آبرســانی با سیســتم های جدید آبیاری قطره ای تمام تــلاش خود را برای 
 زنده نگه داشــتن فضای ســبز شــهری بکار گرفته اند که جا دارد از همه این عزیزان

 قدردانی نمایم.

اراک- خبرنگار کسب و کار- سید محسن موســوی: همزمان با هفته دولت پروژه های 
راهداری شهرستان آشتیان با اعتبار 610 میلیارد ریال به بهره برداری رسید.

به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی، طی 
مراسمی با حضور استاندار مرکزی و هیئت همراه، نماینده مردم شهرستانهای آشتیان 
تفرش و فراهان در مجلس شورای اسلامی، فرماندار شهرستان آشتیان، معاون راهداری 
این اداره کل و تنی چند از مسئولین استانی و شهرستانی، پروژه های راهداری شهرستان 

آشتیان به بهره برداری رسید.

محمد هادی نوروزی معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
مرکزی در این آیین گفت: یکی از وظایف راهداری نگهداری از راه های موجود و ارتقای 

کیفیت سطح رویه آسفالت و همچنین افزایش رضایتمندی مردم است.
وی افزود: در همین راستا پروژه های مختلفی اعم از اجرای انواع روکش آسفالت، احداث 
و به روزرسانی روشنایی، خط کشی جاده ها، رفع نقاط حادثه خیز و مستعد حادثه و... از 

ابتدای سال جاری در استان آغاز به کار کرده و پیشرفت های مناسبی نیز داشته است.
معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی ادامه داد: امروز 

نیز همزمان با ایام هفته دولت سه پروژه روکش آسفالت جمعا با اعتبار 610 میلیارد ریال 
در شهرستان آشتیان به بهره برداری رسید.

نوروزی یادآور شــد: ایــن پروژه ها شــامل روکش آســفالت محورهای آشــتیان - 
حاتم آباد و آشــتیان - سیاوشــان جمعا به طــول 26 کیلومتر با اعتبــاری به مبلغ 
460 میلیــارد ریــال و همچنیــن لکه گیــری هندســی و روکش آســفالت محور 
 آشــتیان - راهجرد به طــول پنج کیلومتــر با اعتبــار 150 میلیارد ریال اســت که 

به بهره برداری رسید.

  ایلام- مهندس نبی پور با تشریح فعالیت های چندگانه کارکنان مخابرات منطقه ایلام 
در ایام اربعین افزود، خداوند متعال را ســپاس می گویم که در اربعین 1403 مجموعه 
کارکنان مخابرات منطقه توانستند با افتخار خدمتی خالصانه به مردم و زائران حضرت 
سیدالشهدا )ع( ارائه نمایند. مهندس نبی پور مدیر مخابرات منطقه ایلام از تلاش های 

شبانه روزی و حداکثری کارکنان در ایام اربعین حسینی )ع( قدردانی نمودند.
مهندس نبی پور با تشریح فعالیت های چندگانه کارکنان مخابرات منطقه ایلام در ایام 
اربعین افزود، خداوند متعال را سپاس می گویم که در اربعین 1403 مجموعه کارکنان 
مخابرات منطقه توانستند با افتخار خدمتی خالصانه به مردم و زائران حضرت سیدالشهدا 

)ع( ارائه نمایند.
وی افزود با تشکیل ستاد اربعین مخابرات منطقه ایلام و ارائه برنامه های مدون، وظایف 
هر حوزه برای فراهم نمودن پوشش مناسب و پایداری ارتباط امن در مسیرهای تردد 

زائران اربعینی و همچنین پایانه  مرزی مهران تعیین گردید.
وی با بیان اینکه استان ایلام هر سال افتخار میزبانی و خادمی زائران حضرت اباعبدالله 
الحسین )ع( را دارد و یکی از خصیصه های مردم غیور استان رسم مهمان نوازی است، 
افزود؛ حسب وظیفه دینی و ســازمانی برخود لازم دانســتیم که با راه اندازی مواکب 
شــهدای مخابرات منطقه ایلام در پایانه مرزی مهران، ارائه خدمات مشترکین همراه 

اول، راه اندازی بزرگترین شبکه وای فای رایگان در کشور، و پذیرایی از زائرین را فراهم 
و به یاری خداوند مهربان و تلاش خادمان مخابراتی به صورت شــبانه روزی در خدمت 

زائران عزیز بودیم.
همزمان در زائرسرای مخابرات مهران نسبت به اسکان زائران مخابراتی، تامین پارکینگ 
خودرو، و اطعام و پذیرایی از آنان اقدام گردید. مهندس نبی پور افزود؛ پایداری ارتباطات 
شبکه مخابرات جهت برگزاری امن و باشکوه کنگره عظیم اربعین 1403، مرهون تلاش 

و زحمات شما کارکنان خدوم مخابرات می باشد.
در همین راستا؛ اینجانب با افتخار بر خود لازم می دانم که از زحمات و تلاش های بی وقفه 
یکایک شما همکاران عزیز در حوزه های ستادی، مدیریت ها، ادارات، و حراست و بازرسی، 
که با استفاده از تجارب سنوات گذشته و با اتکا به توانمندی و تخصص خود، با توسعه 
و ارتقاء شبکه های مخابراتی و تأمین بستر ارتباطی مؤثر، توانستید پایداری ارتباطات 
را برای برگزاری باشکوه  مراســم پیاده روی اربعین رقم بزنید، همچنین از خواهران و 
برادران گرامی همکار که با حضور و خادمی در مواکب شــهدای مخابرات و همراه اول 
در پایانه مرزی به زائران حضرت اباعبدالله الحسین )ع( خدمت نمودند صمیمانه تشکر 
و قدردانی نموده و با آرزوی قبولی اعمال، از خداوند متعال برای شــما عافیت و حسن 

عاقبت مسئلت می نمایم.

استان ها
News kasbokar@gmail.com

شریفی؛ جریان گاز در ایلام پایدار شد

بهمنی شهردار ملارد در بازدید از سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری ؛ خودکفایی در تولید گیاهان باعث مدیریت هزینه ها و شکوفایی ظرفیت ها شده است

بهره برداری از پروژه های راهداری شهرستان آشتیان با اعتبار ۶۱۰ میلیارد ریال

قدردانی مدیر مخابرات منطقه ایلام از خادمان زائران اربعین حسینی )ع( مخابرات استان

استان ها
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 کسب و کار

تبليغات 
خلاق

روزنامــه »كســب و كار« جهت طرح مســائل و مشــكلات خوانندگان 
محترم،ستوني را با عنوان نامه به ســردبير راه اندازي كرده است. از اين رو 
شــما خواننده محترم مي توانيد از طريق ارسال نامه به پست الكترونيكي     
newskasbokar@gmail.com صداي خود را به گوش مســئولان 

برسانيد. 

نامه به سردبير

رابطه استراتژي و هدفگذاري و طول عمر 
 انتخاب هدف در زندگي و تلاش براي دســتيابي بــه آن، احتمال مرگ 

زودرس و بيماري هاي قلبي-عروقي را كاهش مي دهد. 
مطالعات محققان آمريكايي نشان مي دهد كه انتخاب هدف در هر سني و 
تلاش براي رسيدن به آن، احتمال ابتلا به بيماري هاي قلبي را 20 درصد 

كاهش مي دهد و باعث طول عمر مي شود. 
محققان با بررســي اطلاعات بيش از 136 هزار نفر احتمال مي دهند كه 
هدف داشتن و حس مفيد بودن، سبب مي شود افراد با انگيزه بيشتري به 
سلامت خود اهميت دهند و در صورت بروز بيماري ها، براي درمان اقدام 
كنند و بيشترين همكاري را با پزشك داشته باشند؛ از طرفي داشتن هدف 
در زندگي يكي از مهم ترين دلايل اجتناب از افسردگي است. افسردگي در 

بروز بيماري هاي قلبي، ديابت و سكته مغزي نقش دارد. 
 محققــان همچنين بر اين باورنــد كه انتخاب هدف، يكــي از مهم ترين 
روش هاي كنترل و مديريت استرس است كه در كاهش بيماري هاي قلبي 
 Biobehavioral نقش بســزايي دارد. نتايج اين تحقيقات در نشــريه

Medicine منتشر شده است. 

نکته

چرا آدم هــاي باهوش درباره خودشــان 
ترديد دارند؟ بيش از 30 ســال اســت كه 
 درگير مصاحبه با انسان ها بوده ام و متوجه 
يك چيز شگفت انگيز شده ام. هر چه كسي 
- به لحــاظ بيداري و آگاهي، ســازگاري با 
محيط و كنجکاوي درباره جهاني گسترده تر 
- باهوش تر باشد، تمايل او به فروتني بيشتر 
است. در اين نوشتار ۱0 دليل بيان مي كنيم كه 
آدم هاي باهوش درباره خودشان ترديد دارند. 
يك دليل براي اينکه بســياري از آدم هاي 
باهوش درباره خودشــان ترديد دارند، اين 
است كه مي دانند جهان گسترده و دانش آنها 

محدود است. 
ممکن است آنها تجربه ها ي فوق العاده و عقايد 
باورنکردني داشته باشند اما اين را هم مي دانند 
كه هرگز تمام چيزهايي را كه مي توان دانست، 
حتي درباره موضوعات مورد علاقه شــان، 

نمي دانند. 
آدم هاي كم توان تر و كمتر كنجکاو يك ذره هم 
به خودشان شك ندارند. آنها به مصاحبه كننده 
مي گويند »من در تمام جنبه هاي اين موضوع 
مهارت دارم.« آنها اغراق نمي كنند، واقعا به 

اين گفته باور دارند. 
اين نوع لاف زني در كودكان جذاب و بانمك 
است اما در بزرگسالان، هشدار دهنده است. 
متاسفانه بسياري از آدم هايي كه معتقدند 
چيزي براي يــاد گرفتن وجود نــدارد، در 
موقعيت هاي رهبري هســتند؛ جايي كه 

آدم هاي ديگر را استخدام و مديريت 
مي كنند. 

وقتي ذهن كسي بسته باشد، 
يادگيري چيزهاي جديد براي 
آن شخص بسيار دشوار است. 
اگر شخصي احساس كند ديگر 
چيزي نمانده اســت كه ياد 
بگيرد، پس او صاحب ذهني 

بسته است. 
مــن تقريبا هــر روز با 
كارجويــان صحبــت 
مي كنم. از داستان ها، 

مشاهدات و دانش آنها حيرت مي كنم. آنها 
مي گويند هر كس در درون خود كتابي دارد كه 
در انتظار بيرون آمدن است و بسياري از آدم ها 

بيش از يك كتاب در خودشان دارند.
آنها همين حالا مي توانند شــروع كنند به 
نوشــتن بي پايان درباره تجربه هاي شان. 
آنها ايده ها و آموخته هايي براي به اشتراك 

گذاشتن با ديگران دارند. 
آنها خوشحال مي شوند به كسي كمك كنند تا 
مشکلش را حل كند اما ممکن است همچنان 
درباره فرارســيدن زمان صحبــت درباره 

خودشان ترديد داشته باشند. 
چه كســي مي تواند آنها را سرزنش كند؟ 

صحبت كردن از خود سخت است. 
گاهي طوري به نظر مي رسد كه انگار دنياي 
كسب وكار »مدرن« مي خواهد همه يك خود 
تبليغ كننده باشــند. به ما ياد داده مي شود 
تا درباره دســتاوردهاي مان لاف بزنيم اما 

آدم هاي زيادي هستند كه از انجام 
اين كار احساس خوبي ندارند. 
خانواده هاي شان آنها را خوب 

بار آورده اند.
در سفر اعتمادسازي تان به 
ياد داشتن اين مساله ممکن 
است كمك كننده باشد كه 

اعتماد بــه خودتان حتي 
مستلزم عقيده داشتن تان 

به اين نيست - چه برسد به ابراز آن - كه يك 
متخصص يا يك شخص بابصيرت هستيد. 

در واقع، اميدوارم هرگز در پروفايل لينکداين  
يا رزومه تان ننويســيد »من متخصص اين 

موضوع هستم.«
هركس دربــاره تخصص عقيــده اي دارد. 
بگذاريد ديگران شما را متخصص يك موضوع 
بنامند. وقتي شما از خودتان حرف مي زنيد يا 
مي نويسيد، به سادگي مي توانيد بگوييد به 

طور حرفه اي چه كاري انجام مي دهيد. 
»من يك كتابدار در حوزه تحقيقات هستم« 
يك مثال اســت. »من در دبيرســتان هنر 
زبان آموزي درس مي دهم« يك مثال ديگر 
است. وقتي با آدم ها صحبت مي كنيد يا وقتي 
آنها پروفايل لينکداين تان را مي خوانند، هوش 

و استعداد شما نمايان خواهد شد. 
در اينجا ۱0 دليل كه آدم هاي باهوش درباره 

خودشان ترديد دارند، معرفي مي شوند: 
۱. آنها خودشــان از متخصصان درس 
آموخته اند و نمي خواهند خودشان 

را در آن دسته قرار بدهند.
۲. آنها مي دانند كه چقدر نمي دانند 
كه اين امر آنچه را واقعا مي دانند، 

كم و ناچيز جلوه مي دهد. 
3. آنهــا مي داننــد تخصص و 
خردشــان تنها بخش كوچکي از 
آنچه واقعا هســتند را به نمايش 
مي گذارد. آنها هرگز درباره تحصيلات 

يا تجارب شان خودنمايي نمي كنند. 
۴. آنها مي داننــد كه در هر 
كس خردي گسترده 
نهفته اســت. آنها 
نمي خواهنــد در 
يك گفتگو تماما 
از خودشان حرف 

بزنند. 

۵. آنها تمايل دارند بر تجارب و ويژگي هايي كه 
ندارند، تمركز كنند نه بر تجارب و ويژگي هايي 

كه دارند. 
۶. آنها بيشتر به كار و ماموريت شان اهميت 
مي دهند تا درباره برندسازي شخصي، كه در 

مقايسه با آن ناچيز و كم اهميت است. 
۷. آنها وقتي در مركز توجهات قرار مي گيرند، 

معذب مي شوند. 
۸. آنهــا از كمك كردن بــه آدم هاي ديگر 
احساس خشــنودي مي كنند، نه از صحبت 

كردن درباره خودشان. 
۹. آنها ممکن است اعتمادشان را به چيزي كه 
در حرفه يا زندگي شخصي شان اتفاق افتاده 

است، از دست داده باشند. 
۱0. آنها الگو ها، مشــاوران يا حاميان خوبي 
ندارند كه به آنها بگويد »تو بي نظيري« آنها 
ياد نگرفته اند چگونه اعتماد به نفس شان را با 

خود به دوش بکشند. 
تقريبا همه گاه گاهي با اعتماد به نفس در پيکار 
هستند. اگر شما هم چنين هستيد، نااميد 
نشويد، اين طبيعي است. اعتماد به نفس  ما 

فروكش مي كند و كمرنگ مي شود. 
بيرون برويد و در صورت امکان در طبيعت كاري 
فيزيکي انجام دهيد. با دوستاني كه شما را باور 
دارند وقت بگذرانيد. يك دفتــر وقايع روزانه 
درســت كنيد و اميدها و بيم هاي تان را در آن 
بنويسيد. در ذهن تان براي خودتان يك رويا خلق 
كنيد و درباره آن بنويسيد، نقاشي كنيد يا آشپزي 
كنيد- دست به اكتشاف آن بزنيد.شما از آنچه 
تصور مي كنيد، تواناتر هستيد. استعدادهاي تان 
به وقتش غليان خواهند كرد. اگر در حال حاضر 
احساس مي كنيد كه با تمام توان تان كار نمي كنيد، 
مشکلي نيست. گاهي احساس خواهيد كرد كه 
بايد فورا قدمي برداريد و در اوقاتي ديگر، بهترين 
كاري كه مي توانيد انجام دهيد، اين است كه يك 
قدم به عقب برداريد و به ياد داشته باشيد كه تا به 

حال چه اندازه راه پيموده ايد. 
منبع: فوربس

ترجمه: بازده 

چرا  آدم هاي باهوش درباره خودشان ترديد دارند؟

ارگونومي چيست؟
روزها و ماه هاي آغازين راه اندازي كسب وكار، 
از پرفشــارترين روزهاي زندگي است، كافي 
اســت در آن بحبوحه به يك سردرد شديد، 
گرفتگي كمــر، درد ناشــي از كار طولاني با 
موس يا هــر عارضه جســمي ديگري دچار 
شويد. الزاما بايد كار را رها كرده يا به حداقل 
ممكن برسانيد تا روند درمان و بهبود شرايط 

جسمي سپري شود. 
در كســب وكارهاي آنلايــن صرف نظــر از 
اينكه چقــدر و چگونــه كار مي كنيد و اين 
كار را در چــه شــرايطي ادامــه مي دهيد 
 در معــرض عــوارض ناشــي از آن قــرار

 خواهيد گرفت.
 اين نوشــته بــه معرفي يكــي از مهم ترين 
دانش هايي مي پردازد كه عوارض ناشــي از 
صدمات كاري را ارزيابي می كند و به حداقل 

مي رساند، يعني ارگونومي.
 ارگونومي يك دانش مســتقل و البته ميان 
رشته اي است كه امروز تحت عنوان مهندسي 
عوامل انساني و تركيبي محيط كار شناخته 
مي شــود. ما ارگونومي را در اين نوشــتار با 
رويكــرد كســب وكارهاي آنلاين بررســي 

مي كنيم. 
واژه ارگونومــي از دو لغت يوناني Ergon به 
معني كار و Nomos به معني قاعده و قانون 
مشتق شده و چون معادل تك كلمه اي فارسي 
براي آن استخراج نشده، در طول اين مبحث 
از نوشتار فارسي ارگونومي استفاده مي كنيم. 
ارگونومي )Ergonomics( دانشــي است 
كه به كمك شناسايي توانايي ها، ظرفيت ها، 
ارتباطــات و محدوديت ها به افــراد كمك 
مي كند بيشــترين راحتي و كارايــي را در 
محيط كار داشته باشــند، تا علاوه بر تامين 
آســايش با حفظ ايمني و بهداشت، حداقل 
 عوارض و صدمات ناشــي از فعاليت كاري را 

تجربه كنند.
 ارگونومي اجزاي زيادي دارد مانند: ارگونومي 
محيطي، ســازماني، شــناختي، سيستمي، 

سخت افزاري و غيره. 
منبع: نت استارت

اورژانس کسب و کار آموزش

۱. از مسئوليت فرار نمي كنند. براي نمونه 
زماني كه با تاخير به سركار مي رسند، 

ترافيك را بهانه نمي كنند. 
۲. از انجــام كارهاي ترســناك 
خــودداري نمي كننــد و اجازه 
نمي دهند ترس زندگي  شــان را 
دربرگيرد و مانع تجربه كردن امور 
جديد توسط آنها شود كه اين امر 
باعث تقويت و پيشرفت شخصيت 

آنها خواهد شد. 
3. همواره در راحتي و رفاه به سر نمي برند زيرا 
مي دانند ماندن در اين وضعيت باعث ناكامي در 
رسيدن به آرزوهاي شان خواهد شد و در صورتي 

كه بخواهند موفق شوند بايد راحت طلبي را كنار بگذارند. 
۴. هرگز هيچ كدام از كارهاي شــان را به زمان مناسب، شرايط 
مناسب، هفته بعد، هر زمان كه وقت كافي وجود داشت، 
موكول نمي كنند، بلکه بر انجام اقدامات لازم در زمان 

مناسب تاكيد دارند. 
۵. تلاش نمي كنند بر ديگران ســلطه يابند و به 

واكنش هاي منفي توجه نمي كنند. 
۶. درباره مردم قضاوت و پيش داوري نمي كنند 
زيرا آنها با خودشان به حدي مهربان هستند كه 
نيازي به اين ندارند كه براي احساس برتر بودن 

در غياب اطرافيان شان به آنها توهين كنند. 
۷. خودشان را با هيچ كس مقايسه نمي كنند و هرگز با 
هيچ كسي جز خودشان در گذشته رقابت نمي كنند.

7 رفتار اصلي انسان هاي داراي اعتمادبه نفس بالا

برترين عبارات تبليغاتي موثــر كه باعث افزايش 
فروش مي شود

شايد تاكنون به اين نكته دقت نكرده باشيد 
اما عبارت ها، نقش بسيار مهمي در كمك به 
مغز براي تصميم گيري درباره محصولات ايفا 
مي كنند. در اين نوشتار با برترين جملات 
تبليغاتي موثر كه باعــث افزايش فروش 
مي شــود و در حقيقت مشتري ها دوست 
دارند در زمان تصميم گيري آنها را بشنوند، 

آشنا مي شويد. 

رايگان
اگر فكر مي كنيد واژه »رايگان« بي فايده است و بيش از حد از آن استفاده شده، 
بيشتر فكر كنيد. مردم عاشق چيزهاي رايگان، عادي و ساده هستند. عملا 
مي توانيد هر چيزي را به صورت رايگان به آنها بدهيد، فرقي نمي كند كه چقدر 

كوچك باشد و با اين كار توجه آنها را جلب كنيد. 

انحصاري
همه دوســت دارند در گروهي متمايز از ديگران قرار داشــته باشند. وقتي 
 محصولات خــود را انحصــاري مي كنيــد و آن را تنها در اختيــار گروهي

 انتخاب شــده قرار مي دهيد، كاري مي كنيد كه مردم آن محصول را بيشتر 
بخواهند. مي توانيد به جاي واژه انحصاري از عبارت هاي ديگري مانند »فقط 
براي اعضا«، »فقط افراد دعوت شده«، »براي نخستين بار«، »كارمندان داخلي« 

و غيره استفاده كنيد. 

ساده
زندگي پيچيده است و احتمالا ما نيز بيشتر تمايل داريم كه ساده ترين راه ها 
را انتخاب كنيم. بنابراين هر زمان كه مي شنويم چيزي ساده است يا انجام آن 
آسان است، جذب آن مي شويم. در يك مطالعه كه در آن از مشتري ها پرسيده 
مي شد مهم ترين عوامل موثر در خريد نرم افزار چيست، پاسخ »به راحتي قابل 

استفاده بودن« در ميان 3 پاسخ اول قرار داشت. 

محدود
اينكه بگوييم يك محصولي محدود و كمياب است، باعث تحريك مخاطب 
می شود. همه ما از اينكه چيزي را از دست بدهيم، بيزاريم. حتي اگر چيزي 
كه از دست مي دهيم، به پيش پاافتادگي جاسوئيچي هايي باشد كه در شركت 
توزيع مي شوند. اگر بگويند 100 نفر اول يكي مجاني مي گيرند، ناگهان آن 

جاسوئيچي، براي مان جذاب تر مي شود. 

»بگيريد«، »دريافت كنيد«
 )action word( افعالي مانند گرفتن و دريافت كردن، كلماتي بر پايه عمل
هستند و به لحاظ رواني به خواننده حق انتخاب مي دهند و در واقع اختيار را بر 
عهده او قرار مي دهند. البته بعد از افعالي مانند »گرفتن«، »رسيدن« و »دريافت 
كردن«، يك مزيت نيز بيان مي شود. براي نمونه، »ظرف 6 هفته به شكمي صاف 
برسيد«، »با مطالعه كمتر، نمرات بهتري بگيريد«، »جديدترين و تميزترين 

مدل مو در شهر را داشته باشيد.«

تضميني
با تقلب هاي زيادي كه در دنياي امروز انجام مي شود، اصالت يكي از نگراني هاي 
قابل قبول مشتريان شماست و شما مي توانيد با استفاده از كلمات مناسب، به 
آنها اطميناني را بدهيد كه براي گرفتن تصميم نهايي نياز دارند. اما تنها زماني از 
اين عبارت استفاده كنيد كه توانايي پشتيباني از ضمانت خود را داشته باشيد. 

شما
استفاده از ضمير شخصی باعث مي شود تا خواننده يا شنونده علاقه مندتر شده و 
به صورت ناخودآگاه، احساس خاص بودن كند. استفاده از كلمه »شما« موجب 

مي شود نوشته تان محاوره اي  شود و لحن شما را دوستانه تر مي كند. 

زيرا
دليل آوردن يكي ديگر از برترين جملات تبليغاتي موثر است. نكته اي كه بايد 
به ياد داشته باشيد، اين است كه مغز انسان عاشق شنيدن توضيحات است. ما 
بايد دليل هر چيز را بدانيم. چرا من به آن ويژگي نياز دارم؟ زيرا به من كمك 
مي كند تا… . محصولات، امكانات و اقداماتي را كه مي خواهيد مردم انتخاب 
كنند، به يك دليل، گره بزنيد تا با اين كار، مردم بيشتر ترغيب  شوند براي خريد 

آن اقدام كنند. 
chetor به نقل از سايت entrepreneur. com منبع ترجمه مقاله اي از

راهکار


